
  
Utses att justera Camilla Josefsson (M) 
Digital justering 2024-05-31  Paragrafer § 138 - § 

181 
  
Sekreterare Fredrick Göthberg §§ 138 -  181 
  
Ordförande Martin Pettersson (SD)  §§ 138-157, 159-181 
  
Tjänstgörande ordförande Henrik Sundström (M)     § 158 
  
Justerare Camilla Josefsson (M) §§ 138 -  181 
  
 

Anslagsbevis 
Sammanträde Kommunstyrelsen 2024-05-29 
Förvaras hos Kommunledningskontoret  
Anslaget sätts upp 2024-05-31 
Anslaget tas ner 2024-06-24 
  
Ansvarig ………………………………………… 
 Fredrick Göthberg 
Digitalt justerat  

 

  Protokoll 
Kommunstyrelsen 
2024-05-29 

 
Sammanträde Kommunstyrelsen 
Plats och tid Sammanträdesrum Bäve, kl. 11:00-15:42 med ajournering kl. 12:08-

13:08 (under § 146) samt 14:37-15:00. 
  
Ledamöter Martin Pettersson (SD), ordförande ej § 158 pga. jäv. 

Henrik Sundström (M), 1:e vice ordförande 
Ingemar Samuelsson (S), 2:e vice ordförande ej § 158 pga. jäv. 
Camilla Josefsson (M) 
Camilla Johansson (C) 
David Sahlsten (KD) ej §§ 155-156 pga. jäv. 
Annelie Högberg (S) 
Stefan Skoglund (S) 
Robert Wendel (S) 
David Höglund Velasquez (V) 
Jarmo Uusitalo (MP) ej § 158 pga. jäv. 
Mattias Forseng (SD) 
Christer Hasslebäck (UP) ej § 158 pga. jäv. 
Ann-Charlott Gustafsson (UP) 
 

Tjänstgörande ersättare Niklas Moe (M) ersätter Gösta Dahlberg (M) 
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Ersättare Jennie Ekland (C) 
Maria Johansson (L) 
Jerker Lundin (KD) 
Anna-Lena Heydar (S) 
Paula Berger (S) ej § 155 pga. jäv. 
John Alexandersson (SD) ej § 155 pga. jäv. 
Kent Andreasson (UP) 
 

Övriga Malin Krantz, Kommundirektör 
Fredrick Göthberg, Kommunsekreterare 
Bengt Adolfsson, ekonomichef §§ 138-140 
Mats Eliasson, näringslivschef §§ 138-141 
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§ 138 Dnr  

Förändring av föredragslistan 
Sammanfattning 
Ärende 42 i kallelsen, Redovisning av delegationsbeslut angående ekonomiskt bistånd 
m.m. 2024, utgår. 
 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att godkänna föredragningslistan med ovan förändring. 
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§ 139 Dnr  

Information om Delårsrapport april 2024 
Sammanfattning 
Bengt Adolfsson, ekonomichef informerar om Uddevalla kommuns delårsrapport april 
för 2024. Ärendet är uppe för beredande beslut på kommunstyrelsen sammanträde.  

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att lägga informationen till handlingarna. 
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§ 140 Dnr  

Information om Bildandet av Räddningstjänsten Fyrbodal 
Sammanfattning 
Bengt Adolfsson, ekonomichef informerar om förslaget att bilda Räddningstjänst 
Fyrbodal genom en sammanslagning av medlemskommunerna från 
Räddningstjänstförbundet mitt Bohuslän och Norra Elfsborgs Räddningstjänstförbund. 
Ärendet är upp för beredande beslut på kommunstyrelsen sammanträde. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att notera informationen. 
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§ 141 Dnr  

Information om Redovisning av kommunstyrelsens uppdrag 
om överföring av besöksnäringsresurser till ett bolag, utträde 
ur destination Uddevalla, bolagsstruktur m.m. 
Sammanfattning 
Mats Eliasson, näringslivschef informera kring redovisning av kommunstyrelsens 
uppdrag om överföring av besöksnäringsresurser till ett bolag, utträde ur destination 
Uddevalla, bolagsstruktur. Ärendet är upp för beslut på kommunstyrelsen sammanträde. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att notera informationen. 
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§ 142 Dnr KS/2023:559 

Medborgarförslag om att införa aktivt porrprevention för barn 
på platser där barn vistas som kommunen är huvudman för 
Sammanfattning 
Ett medborgarförslag har inkommit om att installera digitala barnskydd i verksamheter 
där kommunen är huvudman samt att kommunen ska införa en policy om att det inte är 
tillåtet att spela upp nätpornografi varken via kommunens nätverk, kommunens digitala 
enheter eller privat teknisk utrustning som t.ex. privat smartphone i de verksamheter 
som kommunen är huvudman för där barn vistas. Kommunfullmäktige har överlåtit åt 
kommunstyrelsen att besluta i ärendet. 
 
Kommunens IT-avdelning har nyligen infört ett så kallat porrfilter i kommunens 
nätverk, både det publika nätet och de nät som medarbetare använder i tjänsten. Filtret 
ingår kostnadsfritt i den befintliga brandväggstjänst som kommunen köper. Filtret gör 
att det inte går att besöka oönskade sajter. Filtrets funktion kommer att följas upp efter 
en tids användning både vad gäller hindrande av besök på oönskade sidor och att det 
inte motverkar adekvat informationssökning på nätet. Sedan tidigare har även barn- och 
utbildningsverksamhetens Chromebooks, via sina Google-konton, skydd mot besök på 
oönskade webbplatser.  
 
Kommunen har ingen särskild antagen policy som uttalat förbjuder användare av 
kommunens nät att besöka sidor med pornografiskt innehåll. Arbetstagare har dock att 
förhålla sig till allmänna principer kring tjänsteutövning. Barn- och 
utbildningsverksamheten upprättar kontrakt med elever som lånar datorer innebärande 
att användandet ska följa läroplanens värdegrund vilket får anses utesluta denna typ av 
användning.  

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-04-03. 
Ungdomsfullmäktiges protokollsutdrag 2024-04-23 § 13. 
Medborgarförslag om att införa aktiv porrprevention för barn på platser där barn vistas 
som kommunen är huvudman för. 
Bilaga tillhörande medborgarförslag om att införa aktivt porrprevention för barn på 
platser där barn vistas som kommunen är huvudman för. 
Kommunfullmäktiges protokollsutdrag 2023-11-08 § 234 
 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att med ovan anse medborgarförslaget besvarat. 
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§ 143 Dnr KS/2023:421 

Medborgarförslag från Katarina Karlsson om att få använda 
friskvårdsbidrag till arbetsskor 
Sammanfattning 
Katarina Karlsson har kommit in med ett medborgarförslag om att anställda inom 
äldreomsorgen ska få använda friskvårdsbidraget för att köpa arbetsskor. Hon skriver i 
sitt förslag att sådana skor är dyra och att hon skulle vilja använda sina friskvårdspengar 
till detta. 
 
Arbetsgivare kan skattefritt lämna ett friskvårdsbidrag till anställda på högst 5 000 kr 
per år. I Uddevalla kommun erbjuds anställda ett belopp på 1 000 kr per år. Hur 
friskvårdsbidraget får användas kan arbetsgivaren bestämma utifrån den praxis och 
lagstiftning som finns. Några av reglerna att förhålla sig till är att friskvårdsbidraget kan 
användas till enklare aktiviteter med inslag av motion eller behandling som är 
avstressande eller motverkar ömhet och stelhet. Friskvårdsbidraget kan också användas 
till kostrådgivning och rådgivning i samband med rökavvänjning. Det är inte tillåtet att 
använda friskvårdsbidraget för att hyra eller köpa utrustning såsom skor. Skulle 
friskvårdsbidaget användas till inköp av skor eller annan utrustning är det inte längre ett 
friskvårdsbidrag utan en skattepliktig förmån. Kommunledningskontoret föreslår därför 
att förslaget avslås. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-04-17. 
Kommunfullmäktiges protokollsutdrag 2023-09-13 § 180. 
Medborgarförslag från Katarina Karlsson om att få använda friskvårdsbidrag till 
arbetsskor. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att avslå medborgarförslaget. 
 

Protokollsanteckning 
David Höglund Velasquez (V) lämnar en protokollsanteckning: 
Vänsterpartiet anser att man inte skall blanda ihop arbetsskor med friskvård. Båda är 
viktiga och får inte förta varandra. Därför avsätter vi pengar i vårt budgetförslag till just 
arbetsskor. 
 
Jarmo Uusitalo (MP) lämnar en protokollsanteckning:  
Friskvårdsbidrag kan och bör inte användas till inköp av varor, däremot så är det rimligt 
att arbetsskor ingår i arbetsklädseln för grupper som i övrigt är klädda i skyddskläder 
eller liknande.  
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§ 144 Dnr KS/2023:109 

Motion från Stefan Skoglund (S) om att införa en 
anställningsgaranti för de som genomgått vård och 
omsorgsutbildning i Uddevalla med godkända betyg 
Sammanfattning 
Stefan Skoglund (S) har inkommit med en motion om att Uddevalla kommun ska införa 
en anställningsgaranti för personer som har genomgått vård- och omsorgsutbildning 
med godkända betyg inom kommunen. Detta kan vara en åtgärd för att möta upp det 
stora rekryteringsbehovet som finns inom vård- och omsorg.  Då är möjligheten större 
att man väljer att göra sin praktik inom Uddevallas verksamheter och man får prövat 
lämpligheten före anställning. Då behoven är så stora skulle en anställningsgaranti i 
dagsläget anses vara helt ofarlig men en viktig signal så att fler väljer denna 
yrkesinriktning och vi får personer med rätt kompetens som tillsammans med 
heltidsresan skapar god kontinuitet och kvalitet.  
 
Motionen om anställningsgaranti har övervägts. Uddevalla kommuns 
rekryteringsordning anger i vilken ordning olika kategorier och behov ska beaktas vid 
rekrytering i Uddevalla kommun utifrån gällande regelverk:  

1. Omplacering enligt 7 § 2 stycket LAS  
2. Stadigvarande förflyttning enligt AB § 6 
3. Deltidsanställdas önskemål om högre sysselsättningsgrad enligt  

25 a § LAS och AB § 5 
4. Företrädesrätt till återanställning enligt 25 § LAS och AB § 35 
5. Rekrytering 

Rekryteringsordningen är framtagen för att underlätta och säkerställa att rekrytering 
sker på ett rättssäkert- och kollektivavtalsriktigt sätt. När behov för rekrytering uppstår 
och behovsanalys och kravprofil är framtagen ska rekryteringsordningen följas i 
turordning. Att följa rekryteringsordningen är ett gemensamt ansvar och avgörande för 
att olika arbetsgivaransvar ska kunna uppfyllas, så som till exempel arbetsgivarens 
rehabiliteringsskyldighet och omplaceringsskyldighet. 
 
Utgångspunkten vid rekrytering är att alla tjänster som är längre än sex månader ska 
annonseras ut externt. Internsökande och externsökande söker tjänsten på lika villkor. 
Platsannonsen bör vara publicerad i minst 14 dagar. 
 
Kommunledningskontoret föreslår mot bakgrund av ovanstående att motionen avslås. 
Genom att tillsätta en anställningsgaranti kan regelverket kring Uddevalla kommuns 
rekryteringsordning komma att åsidosätts.  
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Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-04-15. 
Kommunfullmäktiges protokollsutdrag 2023-02-08 § 38. 
Motion från Stefan Skoglund (S) om att införa en anställningsgaranti för de som 
genomgått vård och omsorgsutbildning i Uddevalla med godkända betyg 2023-02-06. 

Yrkanden 
Stefan Skoglund (S), Jarmo Uusitalo (MP), David Höglund Velasquez (V), Camilla 
Johansson (C):  
bifall till motionen. 

Propositionsordningar 
Ordförande ställer proposition på förvaltningens förslag och Stefan Skoglund (S) med 
fleras yrkanden och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget.  

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att avslå motionen. 
 

Reservation 
Reservation från Socialdemokraternas, Centerpartiets, Miljöpartiets och Vänsterpartiets 
ledamöter till förmån för eget yrkande. 
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§ 145 Dnr KS/2024:206 

Motion från Maria Johansson (L) och Carl-Gustav Gustafsson 
(L) om föreningsmaraton 
Sammanfattning 
Maria Johansson (L) och Carl-Gustav Gustafsson (L) har inkommit med en motion om 
föreningsmaraton som beretts av kultur- och fritidsnämnden. Motionärerna föreslår att 
kommunen genomför föreningsmaraton i syfte att lyssna på föreningarna och 
studieförbunden samt hämta in deras åsikter och synpunkter över kommunens arbete, 
likt de företagsmaratons som kommunen anordnar. 
 
I sitt svar redogör kultur- och fritidsnämnden att ett likande uppdrag redan finns i deras 
styrkort 2023–2026 för genomförande. Kultur och fritidsförvaltningen har påbörjat 
arbete med uppdraget och plan finns att påbörja föreningsmaraton under 2024. Syfte 
och mål med föreningsmaraton enligt styrkortet är en förbättrad dialog med 
föreningslivet och ökad nöjdhet och tillit från föreningar gentemot politik och 
förvaltning. Förvaltningen kommer tillsammans med politiker bjuda in kommunens 
idrottsföreningar till träffar. Upplägget är inbjudan till dialogmöten vid flera tillfällen på 
olika platser i kommunen. Syftet är att lyssna på föreningarnas behov, förutsättningar 
och berättelser. 
 
Under träffarna ska också personal från föreningsstöd finnas på plats för att möta 
föreningar som har frågor om föreningsbidrag samt kunna informera om regelverk och 
stötta föreningar i ansökningsförfarande. 
 
Kommunledningskontoret har inget att tillägga till kultur- och fritidsnämndens svar. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-05-03 
Kultur- och fritidsnämndens protokollsutdrag 2024-04-25 § 59. 
Kultur och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse 2024-04-22. 
Kultur och fritidsnämndens styrkort 2023–2026. 
Kommunfullmäktiges protokollsutdrag 2024-04-10 § 102. 
Motion från Maria Johansson (L) och Carl-Gustav Gustafsson (L) om 
föreningsmaraton.  

Yrkanden 
Robert Wendel (S), Camilla Johansson (C), Jarmo Uusitalo (MP), David Höglund 
Velasquez (V): 
motionen ska anses vara besvarad.  
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Propositionsordningar 
Ordförande ställer proposition på förvaltningens förslag och Robert Wendel (S) med 
fleras yrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt förvaltningens förslag.  
 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att avslå motionen med hänvisning till uppdraget om föreningsmaraton finn i kultur- 
och fritidsnämndens styrkort för 2023–2026.  
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§ 146 Dnr KS/2024:268 

Flerårsplan 2025-2027 med budget 2025 samt förvärv av 
fastigheten Skredsviks-Anneröd 1:4 
Sammanfattning 
Av ekonomirapporten för maj som Sveriges kommuner och regioner har sammanställt 
framgår att merparten av nedgången för svensk inflation ligger bakom oss. Prognosen 
visar att KPIF-inflationen kommer att hamna under målet på 2 % både 2024 och 2025. 
Då inflationen ser ut att vara under kontroll i Sverige, bidrar det till att Riksbanken gör 
räntesänkningar. Lägre räntor och lägre inflation kommer mot slutet av året att lyfta 
efterfrågan på hemmaplan. Föregående års konjunkturavmattning påverkar 
arbetsmarknaden i år och sysselsättningen kommer att minska. Nästa år förväntas 
ekonomin dock återhämtas, vilket på sikt stärker arbetsmarknadskonjunkturen. Under 
2025 förvänts sysselsättningen öka svagt och för 2026 förväntas en stadig nedgång av 
arbetslösheten. BNP-tillväxten i Sverige dämpades mer än i stora delar av omvärlden 
2022–2023, mycket beroende på högre räntekänslighet. Det kommer dock dröja till 
2025 innan de lägre räntorna slår igenom och tillväxten tar fart ordentligt. Av rapporten 
framgår också att många kommuner hade underskott 2023. Fortsatt höga pris- och 
räntenivåer pressar kommunernas ekonomi samtidigt som skatteunderlaget 2024 väntas 
öka långsammare än på många år. Resultaten fortsätter att falla till historiskt låga nivåer 
även för 2024. De ekonomiska förutsättningarna ser ljusare ut 2025 och beror till stor 
del på minskade pensionskostnader till följd av lägre inflation, förutsättningarna för 
många kommuner ser därav bättre ut 2025 jämfört med 2024. 
 
Uddevalla kommun har de senaste åren redovisat goda ekonomiska resultat och har 
under flera år även kunnat genomföra förtida inlösen av pensionerna. Liksom många 
andra kommuner har även Uddevalla ett svårare ekonomiskt läge för 2024, främst med 
anledning av de höga pensionskostnaderna i kommunen. För 2024 prognostiseras ett 
negativt resultat, kommunen har dock en resultatutjämningsreserv som kan hantera ett 
eventuellt negativt resultat vid årsskiftet. Trots nuvarande lågkonjunktur kan ändå 
positiva ekonomiska resultat läggas för åren 2025–2027. Dock kan inte det finansiella 
målet avseende nettokostnadsandelen uppnås under planperioden med anledning av det 
ekonomiska läget. Inte heller soliditeten kan uppnås, men egenfinansiering av 
investeringar kan uppnås för ett av åren i planperioden. 

Kommunen har under flera år haft en stabil befolkningstillväxt. Under 2023 sjönk dock 
antalet invånare, vilket skapar osäkerhet kring hur befolkningen i kommunen kommer 
att utvecklas framöver. Uddevalla står, liksom många andra kommuner i Sverige, inför 
stora utmaningar framöver med anledning av de ökade demografiska behoven med en 
äldre befolkning. Men det finns även stora investeringar och ökade kostnader genom 
extern förhyrning av lokaler.  

Kommunen har de senaste åren gjort omfattande investeringar, och det finns även höga 
investeringsnivåer i planen för 2025–2027. För 2025 planeras bland annat investering 
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av förskolor, gruppbostad för LSS, centralkök, Uddevalla hamn, planerat underhåll av 
fastigheter, gator, vägar och allmän plats. Dessutom finns investeringar avseende 
kulturen i centrum som innefattar stadsbibliotek, kulturstråk och kulturskola. 

I flerårsplanen ingår satsningar inom fyra viktiga områden som gäller, ett levande 
centrum, företagsklimat, trygghet, kärnverksamheten med barn och unga, samt äldre och 
personer med funktionsnedsättning. Förslaget till flerårsplan 2025–2027 baseras på 
oförändrad skattesats om 22,16 kronor. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-05-22. 
Flerårsplan 2025-2027 med budget 2025. 
Kommunfullmäktige presidiums beslut om revisorernas budget 2025. 
Avtal om förvärv av fastigheten Skredsviks-Anneröd 1:4. 
Bilaga 1 fastighetsutdrag tillhörande avtal om förvärv av fastigheten Skredsviks-
Anneröd 1:4. 
Bilaga 2 arrendeavtal NCC tillhörande avtalom  förvärv av fastigheten Skredsviks-
Anneröd 1:4 (kopia).  
Bilaga 3 jordbruksarrende tillhörande avtal om förvärv av fastigheten Skredsviks-
Anneröd 1:4.  
Bilaga 4 tomtkarta tillhörande avtal om förvärv av fastigheten Skredsviks-Anneröd 1:4. 
Bilaga 5 förordnande boutredningsman tillhörande avtal om förvärv av fastigheten 
Skredsviks-Anneröd 1:4. 
Värdering från Fastighetskoll Väst (köparens) av fastighet Skredsvik Anneröd 1 4. 
Värdering från Svensk Fastighetsrådgivning (säljaren) av fastighet Skredsvik-Anneröd 
1:4. 
Socialdemokraternas Budgetförslag 2025-2027. 
Miljöpartiets budgetförslag för Uddevalla kommun 2025 – 2027. 
Vänsterpartiets budgetförslag för Uddevalla kommun 2025. 
Liberalernas budgetförslag 2025-2027. 
Centerpartiets budgetförslag 2025 2027. 

Yrkanden 
Martin Pettersson (SD): 
bifall till majoritetspartiernas budgetförslag (förslaget i handlingarna).  
 
Ingemar Samuelsson (S): 
bifall till Socialdemokraternas budgetförslag. 
 
Jarmo Uusitalo (MP): 
ändringsyrkande enligt Miljöpartiets budgetförslag samt att att-satsen till fastighetsköp 
lyfts ut och behandlas som ett eget ärende. 
 
David Höglund Velasquez (V): 
bifall till Vänsterpartiets budgetförslag. 
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Camilla Johansson (C): 
bifall till Centerpartiets budgetförslag. 

Ajournering 
Kl. 12:08-13:08 för lunch. 

Propositionsordningar 
Ordförande ställer proposition på Jarmo Uusitalo (MP) yrkande att lyfta ut att-satsen om 
fastighetsköp och finner att kommunstyrelsen beslutar att avslå densamma. 
 
Ordförande ställer proposition på majoritetspartiernas budgetförslag, 
Socialdemokraternas budgetförslag, Vänsterpartiets budgetförslag samt Centerpartiets 
budgetförslag och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt majoritetspartiernas 
budgetförslag (förslaget i handlingarna).  
 
Ordförande ställer proposition på Jarmo Uusitalo (MP) ändringsyrkande och finner att 
kommunstyrelsen beslutar att avslå densamma.  

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att fastställa skattesatsen för år 2025 till 22,16 kronor,  

att fastställa internräntan för år 2025 till 2,5 %, 

att fastställa budget för år 2025 med angivna kommunbidrag för kommunfullmäktige, 
kommunstyrelse samt nämnder på totalt 4 324,9 mkr,  

att fastställa flerårsplan för åren 2026–2027 inkl. preliminära kommunbidrag på totalt 
4 310,4 mkr respektive 4 312,3 mkr,  

att godkänna sammanställningen av plan för investeringar och finansiell leasing av 
fastigheter om 756,3 mkr för 2025, 720,3 mkr för 2026 samt 976,4 mkr för 2027, 

att bemyndiga kommunstyrelsen att verkställa upplåning inom en preliminär låneram 
på 7 132 mkr för kommunen, kommunens bolag, stiftelser och kommunalförbund för år 
2025,  

att beräkning av egenfinansiering även inkluderar de fastigheter som hanteras via 
finansiell leasing, 

att uppdra till kommunstyrelsen att inom ramen för avsatta medel i pris- och 
lönereserven besluta om kompensation till nämndernas kommunbidrag för pris- och 
löneökningar samt eventuella mindre justeringar av kommunbidragen i övrigt,  

att uppdra till kommunstyrelsen att besluta om avsatta medel för 
genomförandekostnader och ökade kapitalkostnader för investeringar som blir 
färdigställda samt för tillkommande lokaler som hanteras via finansiell leasing, 



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

att den kommunala förvaltningen får i uppdrag att verkställa de uppdrag som framgår 
av flerårsplan med budget, 

att kommunfullmäktige tillstyrker förvärvet av fastigheten Skredsviks-Anneröd 1:4,  

att kommunstyrelsen får i uppdrag att ombesörja kommunbidragsväxling mellan 
samhällsbyggnadsnämnden och barn- och utbildningsnämnden avseende kost, 

att nämnderna ska besluta om plan och budget för år 2025 senast under november 
månad 2024. 

 

Reservation/Protokollsanteckning 
Reservation från Socialdemokraternas, Centerpartiets, Miljöpartiets och Vänsterpartiets 
ledamöter till förmån för egna yrkanden. 
 
Maria Johansson (L) lämnar protokollsanteckning där hon stöttar Liberalernas 
budgetförslag. 
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 147 Dnr KS/2024:148 

Måltidspolicy för Uddevalla kommun för antagande 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har i strategisk plan beslutat att kommunen ska upprätta och anta 
en ny kostpolicy för kommunens måltidsverksamheter. Kommunstyrelsen ansvarar för 
uppdraget. Ett förslag till policy har nu tagits fram som är baserat på arbete utfört av en 
arbetsgrupp till vilken samtliga förvaltningschefer har utsett representanter.  
 
Materialet bygger till delar på det arbete som samhällsbyggnadsförvaltningen, med 
hjälp av extern resurs, tog fram under 2021, framför allt i de delar som rör 
måltidsupplevelse, gäst- och kundfokus samt näringsmässiga aspekter av måltiden. Den 
politiska majoriteten har i strategisk plan och genom dialog vid regelmässiga 
uppdragsuppföljningar lämnat synpunkter avseende policyns inriktning vad gäller bl.a. 
utbudet, specialkost, närodlade livsmedel samt gästernas delaktighet.  
 
Policyn har varit på remiss till samtliga nämnder, de kommunala råden för äldre 
respektive personer med funktionsnedsättning samt ungdomsfullmäktige. Nämnderna 
tillstyrker förslaget. Rådet för äldre anser att ”husmanskost” bör definieras, rådet för 
personer med funktionsnedsättning efterfrågar mer utredning kring krav på intyg m.m. 
Ungdomsfullmäktige anser att det är viktigare att maten uppskattas och äts av eleverna 
än att det är svensk husmanskost. Remissvaren bifogas ärendet.  
 
Policyn omfattar kommunens samtliga verksamheter som berörs av måltider. Det 
framgår i policyn om någon del avser endast en specifik verksamhet. Berörda 
nämnder/förvaltningar kan komma att behöva ta fram kompletterande bestämmelser 
och/eller rutiner som närmare definierar tillämpningen. 
 
För implementering av policyn föreslås att samhällsbyggnadsnämnden tilldelas ett 
tillfälligt kommunbidrag under 2024.  

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-05-22. 
Förslag till måltidspolicy för Uddevalla kommun. 
Remissvar från kommunala rådet för äldre. 
Remissvar från kommunala rådet för personer med funktionsnedsättning. 
Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2024-04-18 § 124. 
Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse 2024-03-26. 
Socialnämndens protokoll 2024-04-17 § 148. 
Socialförvaltningens tjänsteskrivelse 2027-04-05. 
Barn- och utbildningsnämndens protokoll 2024-04-17 § 98. 
Barn- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2024-04-08. 
Ungdomsfullmäktiges protokoll 2024-07-23 § 12. 



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Yrkanden 
Annelie Högberg (S) ändringsyrkande gällande första att-satsen:  
att byta ut närproducerat till säsongsanpassat samt ekologiskt och/eller närodlat i texten 
under rubriken "lokalt fokus", 
att helt stryka alla avsnitt som gäller annan kost av religiösa skäl i texten (återkommer 
på ett flertal ställen),  
att lägga till ett avsnitt om klimat och miljö samt,  
att lägga till en definition av vad svensk husmanskost är.  
 
Niklas Moe (M): 
bifall till förvaltningens förslag. 
 
David Höglund Velasquez (V), Jarmo Uusitalo (MP), Camilla Johansson (C): 
bifall till Annelie Högberg (S) ändringsyrkande. 

Propositionsordningar 
Ordförande ställer proposition på förvaltningens förslag i första att-satsen och Annelie 
Höberg (S) ändringsyrkande gällande densamma och finner kommunstyrelsen beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Ordförande ställer proposition på förvaltningens förslag i andra och tredje att-satsen och 
finner att kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget.  

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att anta måltidspolicy för Uddevalla kommun, 
 
att tilldela samhällsbyggnadsnämnden ett tillfälligt kommunbidrag för år 2024 om  
4 mkr för implementering av måltidspolicyn, 
 
att finansiering ska ske via kommunstyrelsens prognosticerade resultat 2024. 
 

Reservation 
Skriftligreservation från Socialdemokraternas, Vänsterpartiets, Centerpartiets och 
Miljöpartiets ledamöter: 
Förslaget till måltidspolicy för Uddevalla kommun saknar helt ett klimat och 
miljöperspektiv, och skrivningar om ekologiska livsmedel, liksom säsongsanpassning. 
Vi ställer också mycket kritiska till de stycken som repeterar uttrycket "av religiösa 
skäl". Alla andra grupper som önskar annan kost, av annat skäl än rent medicinska, 
benämns i ett inledande stycke som "av andra skäl". Att skilja ut gruppen som av 
religiösa skäl väljer annan kost, ser vi som diskriminerande och inget som en kommun 
ska ägna sig åt. 
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§ 148 Dnr KS/2024:225 

Revidering av bilaga 2 fasta arvoden beloppsbilaga i riktlinjer 
för ekonomisk ersättning till förtroendevalda, rättelse av 
arvodering som strider mot kommunallagen 
Sammanfattning 
Det har uppmärksammats att uppdrag som ledamot/ersättare i valnämnden (valår) samt i 
kommitté exempelvis vänortskommitté (inklusive vänortsstyrelsen) arvoderas med 0 %. 
För förtroendevalda som arvoderas enligt 14 § och som inte har rätt till ersättning för 
förlorad arbetsinkomst innebär det att ett uppdrag som ledamot/ersättare i nämnda organ 
inte ger någon ersättning alls, vilket strider mot kommunallagen. 
 
Det föreslås därför att uppdrag som ledamot/ersättare i valnämnden (valår) och i 
kommitté exempelvis vänortskommitté (inklusive vänortsstyrelsen) fastställs till 3 % 
(kolumn 2, § 14). 

Beslutsunderlag 
Personalutskottets protokollsutdrag 2024-04-29 § 16. 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-04-08. 
Bilaga 2 till Riktlinjer för ekonomisk ersättning till förtroendevalda - Fasta arvoden, 
beloppsbilaga med föreslagna ändringar markerade i gult. 

Beslut 
Kommunstyrelsens föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att revidera bilaga 2, fasta arvoden beloppsbilaga, till riktlinjer för ekonomisk ersättning 
till förtroendevalda enligt följande:  
 

- uppdrag som ledamot/ersättare i valnämnd (valår) i kolumn 2 (§ 14) fastställs till 
3 %,  

- uppdrag som ledamot/ersättare i kommitté exempelvis vänortskommitté 
(inklusive vänortsstyrelsen) i kolumn 2 (§ 14) fastställs till 3 %. 
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§ 149 Dnr KS/2024:304 

Redovisning av kommunstyrelsens uppdrag om förutsättningar 
för bildande av fastighetsutvecklingsbolag samt antagande 
av bolagsordning och ägardirektiv för Uddevalla Exploatering 
AB, UXAB 
Sammanfattning 
Kommunstyrelsen har i sitt styrkort 2023-2026 att utreda förutsättningarna för att 
skapa ett kommunalt fastighetsutvecklingsbolag. Kommunledningskontoret 
slutredovisar nu uppdraget. Av underlaget framgår bland annat att kommunen idag 
saknar ett bolag som kan hantera exploatering och fastighetsutveckling. Vid en 
omvärldsbevakning av städer med Uddevallas storlek eller större som utvecklas, är det 
inte ovanligt att hantera denna typ av fastighetsutveckling i bolagsform. Bolaget skulle 
också kunna medverka aktivt vid näringslivsutveckling och företagsetableringar. Det 
finns flera fördelar med ett sådant bolag i form av förutsättningar att hantera 
investeringar i balansräkning, göra fastighetsaffärer i bolagsform samt snabbare 
beslutsvägar. Nackdelar kan vara bolagskostnaderna, vilka måste ställas i relation till 
skapat mervärde.  
 
Den politiska majoriteten önskar att gå vidare med förslag att bilda ett bolag. 
Kommunledningskontoret har därför upprättat förslag till bolagsordning och 
ägardirektiv för ett nytt bolag kallat Uddevalla Exploatering, AB, UXAB. Föremålet för 
bolagets verksamhet ska enligt förslaget vara att äga, utveckla, förvalta, köpa och 
försälja fastigheter samt äga, köpa och försälja aktier och andelar i bolag vars 
verksamhet är en kommunal angelägenhet samt därmed förenlig verksamhet.  
 
Kommunfullmäktiges val av ledamöter och suppleanter till styrelsen samt 
lekmannarevisorer handläggs i separat ärende. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-04-26. 
Bolagsordning för Uddevalla Exploatering AB. 
Specifikt ägardirektiv för Uddevalla Exploatering AB. 
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Yrkanden 
Christer Hasslebäck (UP) bifall till förvaltningens förslag med ändringsyrkande på 
fjärde att-satsen gällande specifikt ägardirektiv för Uddevalla Exploatering AB: 
Stycke två och tre under punkt 6 Ekonomiska mål ändras till: 
Målet för Bolagets ekonomiska ställning är en soliditet överstigande 5 %. 
(soliditeten beräknas som summan av eget kapital med tillägg för obeskattade reserver, 
justerat för latent skatt, i förhållande till balansomslutningen). 
 
Kommunfullmäktige åsätter Bolaget ett mål för avkastning (räntabilitet). Målet ska 
sättas i förhållande till Bolagets eget kapital, beräknat som summan av rörelseresultat 
och finansiella intäkter jämfört med av eget kapital med tillägg för obeskattade 
reserver, justerat för latent skatt. Målet för Bolagets räntabilitet på eget kapital ska 
uppgå till minst 5 %. 
 
Ingemar Samuelsson (S), David Höglund Velasquez (V), Jarmo Uusitalo (MP): 
avslag på förvaltningens förslag. 

Propositionsordningar 
Ordförande ställer proposition på förvaltningens förslag och Ingemar Samuelsson (S) 
med fleras avslagsyrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Ordförande ställer proposition på Christer Hasslebäck (UP) ändringsyrkande och finner 
att kommunstyrelsen beslutar enligt detsamma.  

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att förklara uppdraget utreda förutsättningarna för att skapa ett kommunalt 
fastighetsutvecklingsbolag i kommunstyrelsens styrkort 2023-2026 avslutat. 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att bilda bolaget Uddevalla Exploatering AB, 
 
att fastställa bolagsordning för Uddevalla Exploatering AB enligt upprättat förslag, 
 
att fastställa specifikt ägardirektiv för Uddevalla Exploatering AB enligt upprättat 
förslag med ändringsyrkande från Christer Hasslebäck (UP). 
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Reservation/Protokollsanteckning 
Centerpartiets ledamöter deltar ej i beslut. 
 
Skriftlig reservation från Socialdemokraterna, Vänsterpartiets och Miljöpartiets 
ledamöter:  
Vi motsätter oss inte fastighetsbolag som princip. Om det bildas för särskilda 
exploateringsobjekt kan det vara en fördel då löpande kostnader påförs projektet på ett 
bättre sätt, samt att externa exploatörer kan ansluta till projektet löpande. 
Däremot är det direkt fel att lyfta bort större eller principiella fastighetsköp från 
kommunfullmäktiges beslutsfunktion. Viktiga frågor skall beslutas av de direkt 
folkvalda, med en offentlig debatt. Att frågor av större vikt alltmer hanteras bakom 
stängda dörrar borta från offentlighetens ljus är direkt olämpligt. 
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§ 150 Dnr KS/2024:317 

Fördjupat beslutsunderlag i syfte att möjliggöra inrättandet av 
ny nämnd med egen förvaltning för verksamhetsområdena 
gymnasieskola, vuxenutbildning, arbetsmarknad, 
etableringsinsatser och försörjningsstöd 
Sammanfattning 
Kommunen vill arbeta med en tydligare gemensam styrning för en stärkt arbetslinje i 
sina verksamheter. Det prioriterade syftet är att fler invånare ska komma i egen 
försörjning, att kostnaderna för försörjningsstödet ska återföras till en nivå under rikets 
snitt, samt att kommunen ska stärka förutsättningarna för att möta det lokala 
kompetensförsörjningsbehovet. 
 
En utvärdering av kommunens befintliga nämndsorganisation för sociala 
myndighetsfrågor, arbetsmarknadsåtgärder, gymnasiet och vuxenutbildningen är 
genomförd. Utifrån utvärderingens resultat bedöms alternativet att bilda ny nämnd med 
egen förvaltning för verksamhetsområdena gymnasieskola, vuxenutbildning, 
arbetsmarknad, etableringsinsatser och försörjningsstöd ha störst potential för att stärka 
arbetslinjen.  
 
Kommunstyrelsen får i uppdrag att ta fram ett fördjupat beslutsunderlag i syfte att 
möjliggöra inrättandet av en ny nämnd med egen förvaltning för verksamhetsområdena 
gymnasieskola, vuxenutbildning, arbetsmarknad, försörjningsstöd och etablering. 
Kommunledningskontoret får i uppdrag att leda arbetet samt att ta fram en 
projektorganisation som ska arbeta med uppdraget. Det fördjupade beslutsunderlaget 
ska innefatta förslag till ny nämndstruktur, nya och reviderade styrdokument samt 
förslag till en effektiv förvaltningsorganisation.  
 
Uppdraget har hög prioritet i organisationen. Projektorganisationen ska upprätta en 
tidsplan som möjliggör ett ikraftträdande av ny nämndsorganisation 2026-01-01. 
Återrapportering om uppdragets framfart ska ske löpande i berörda facknämnder och 
förvaltningar. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-05-06. 

Yrkanden 
Ingemar Samuelsson (S), David Höglund Velasquez (V), Jarmo Uusitalo (MP): 
avslag till förvaltningens förslag. 
 
Camilla Johansson (C), Niklas Moe (M): 
bifall till förvaltningens förslag. 
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Propositionsordningar 
Ordförande ställer proposition på förvaltningens förslag och Ingemar Samuelsson (S) 
med fleras avslagsyrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt 
förvaltningens förslag.  

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att ge kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram ett fördjupat beslutsunderlag i syfte att 
möjliggöra inrättandet av ny nämnd med egen förvaltning för verksamhetsområdena 
gymnasieskola, vuxenutbildning, arbetsmarknad, etableringsinsatser och 
försörjningsstöd med ikraftträdande 2026-01-01, samt 
 
att uppdra åt kommunledningskontoret att ta fram en projektorganisation. 
 

Reservation/Protokollsanteckning 
Reservation från Socialdemokraternas, Miljöpartiets och Vänsterpartiets ledamöter till 
förmån för egna yrkanden. 
 
Protokollsanteckning från Camilla Johansson (C): 
Om det driver för mycket kostnader i förhållande till den förväntade nyttan, utefter den 
fördjupade analys som nu görs, bör man inte fortskrida i processen. 
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§ 151 Dnr KS/2024:266 

Begäran från samhällsbyggnadsnämnden om 
igångsättningsbeslut för investeringar på Fröland till följd av 
hamnens flytt, svar på återremiss 
Sammanfattning 
Det har under många år funnits planer på att låta staden växa västerut. Detta får 
konsekvenser för hamnverksamheten vid Badö-Bäve som behöver flytta längre västerut, 
mot Frölandsområdet. Uddevalla kommun har under 2023 sålt fastigheter på Fröland för 
två nya etableringar som har för avsikt att etablera utlastningsanläggningar för 
spannmål, och vill under 2026 vara i gång med provdrift för utlastning av fartyg.  
 
Ett antal investeringar behöver göras på Frölandsområdet för att möta behovet hos de 
nya etableringarna. Befintlig kaj behöver restaureras och utökas, ett nytt ställverk 
behövs, terminalytor behöver iordningställas och ett nytt magasin behöver byggas. 
Enligt Uddevalla Hamnterminals beräkningar hamnar den totala investeringen på 132,6 
mkr.  
 
Kommunledningskontoret delar samhällsbyggnadsförvaltningens bedömning att de 
angivna åtgärderna är viktiga för att Uddevalla Hamnterminal ska kunna genomföra 
flytten västerut, men det är också viktigt att bolaget kan bära de ökade 
arrendekostnaderna och lokalhyran som investeringarna innebär.  
 
I dagsläget debiteras Uddevalla Hamnterminal cirka 3,1 mkr årligen för arrendeavgift 
och tomt-rättsavtal. Tidigast år 2028 kan de avträda fastigheten på Badö. 
Samhällsbyggnadsförvaltningen har gjort preliminära beräkningar på vad 
investeringarna skulle innebära för kostnader för Uddevalla Hamnterminal, och den 
totala arrendeavgiften och lokalhyran, om samtliga tre investeringsprojekt genomförs, 
uppgår till cirka 7,5 mkr.  
 
Uddevalla Hamnterminal har ett avkastningskrav via ägardirektivet vilket innebär att 
bolaget behöver förbättra sitt resultat för att klara de utökade kostnaderna för arrende 
och lokalhyra. Kommunledningskontoret föreslår, med stöd av 
samhällsbyggnadsförvaltningens bedömning, att invänta igångsättningsbeslut gällande 
kajförlängning till dess att förstudiearbete och geotekniska utredningar är framtagna. 
Undantaget investeringen på kajförlängning hamnar den totala investeringen på 81,6 
mkr. 
 
Ärendet återremitterades 2024-05-15 av en minoritet i kommunfullmäktige med en 
hänvisning till en skrivning i nuvarande arrendeavtal med hamnen gällande 
nyinvesteringar och finansiering.  
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Den politiska majoriteten vidhåller kommunstyrelsen förslag till beslut från 2024-04-19 
§ 118 och bedömer ingen ytterligare beredning av ärendet krävs.  

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontoret tjänsteskrivelse 2024-05-16. 
Kommunfullmäktige protokollsutdrag 2024-05-15 § 
Kommunstyrelsen protokollsutdrag 2024-04-24 § 118. 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-04-19. 
Samhällsbyggnadsnämndens protokollsutdrag 2024-04-18 § 123- 
Igångsättningsbeslut för investeringar på Fröland till följd av hamnens flytt. 
Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2024-04-10. 
Skrivelse från samhällsbyggnadsnämnden om investeringar på Fröland, till följd av 
hamnens flytt, 2024-04-10. 
Karta från samhällsbyggnadsnämnden över Västra Fröland, investeringar till följd av 
hamnens flytt, 2024-04-10. 

Yrkanden 
Ingemar Samuelsson (S), David Höglund Velasquez (V), Camilla Johansson (C), Jarmo 
Uusitalo (MP): 
avslag på tredje att-satsen. 

Propositionsordningar 
Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag på första och andra att-
satsen och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget.  
 
Ordförande ställer proposition på förvaltningens förslag gällande tredje att-satsen och 
Ingemar Samuelsson (S) med fleras avslagsyrkande och finner att kommunstyrelsen 
beslutar enligt förvaltningens förslag.  

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att ge igångsättningsbeslut gällande restaurering av kaj på Fröland samt inköp av nytt 
ställverk, 51,6 mkr, 
 
att ge igångsättningsbeslut gällande nytt magasin på Sörvik samt iordningställande av 
ny terminalyta, 30 mkr, 
 
att tillkommande kapitalkostnader för ovanstående efter färdigställande finansieras 
genom arrendeavgiften som debiteras Uddevalla hamnterminal för tillkommande 
kapitalkostnader. 

Reservation 
Reservation från Socialdemokraterna, Vänsterpartiet, Centerpartiets och Miljöpartiets 
ledamöter till förmån för egna yrkanden.  
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 152 Dnr KS/2024:281 

Hemställan från socialnämnden om igångsättningsbeslut för 
investering av två boenden på Äsperöd 
Sammanfattning 
Socialnämnden har inkommit med en hemställan om igångsättningsbeslut för 
investering av två boenden på Äsperöd. Investeringen avser att ersätta ett befintligt 
bostadshus som ska stängas, då det ansesatt det inte är lämpligt att renovera och 
tillgänglighetsanpassa. 
 
I kommunfullmäktiges antagna flerårsplan 2024-2026 finns investeringen inte upptagen, 
vilket innebär att investeringsramen för 2025 behöver utökas. Socialtjänsten har beställt 
en förstudie för ett nytt boende. I enlighet med kommunfullmäktiges beslut krävs 
igångsättningsbeslut för projektering och genomförande av investeringsprojekt. 
 
Investeringen består av två likadana byggnader. De nya boendena är anpassade till 
verksamhetens behov av högre slittålighet än konventionella bostäder. 
Investeringskostnaden beräknas uppgå till 5,6 mkr samt att det tillkommer kostnader för 
rivning och genomförande av befintlig fastighet om 1,8 mkr. 
 
De redovisade kostnaderna finns med i socialnämndens underlag till budgetdialogen för 
år 2025. Socialnämnden äskar investeringsbudget medan de ökade driftskostnaderna 
hanteras inom befintlig budgetram. 
 
Enligt tidplanen i förstudien så beräknar samhällsbyggnad med att det tar sju månader 
före byggnation kan påbörjas efter att erforderliga beslut är fattade. Socialnämnden 
beräknar därmed att investeringskostnader tillkommer först från år 2025, då arbetet med 
byggnation borde kunna påbörjas.  

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-04-30. 
Socialnämndens protokollsutdrag 2024-04-17 § 144. 
Socialtjänstens tjänsteskrivelse 2024-04-09. 
Förstudie Investeringsbeslut Äsperöd 2024-02-26, projekt 2023.27. 

Yrkanden 
Stefan Skoglund (S) ändringsyrkande på tredje att-satsen: 
Att driftskostnaderna finansieras inom befintligt kommunbidrag för socialnämnden och 
kapitalkostnaderna finansieras via kommunens kapitalkostnadsreserv. 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Propositionsordningar 
Ordförande ställer proposition på förvaltningens förslag i första och andra att-satsen och 
finner att kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget.  
 
Ordförande ställer proposition på förvaltningens förslag i tredje att-satsen och Stefan 
Skoglund (S) ändringsyrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt 
förvaltningens förslag.  

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att investeringsbudgeten 2025 för socialnämnden utökas med 5,6 mkr, 
 
att ge igångsättningsbeslut för investering av två boenden på Äsperöd, 
 
att driftkostnader inkluderat ökade kapitalkostnader finansieras inom befintligt 
kommunbidrag för socialnämnden. 
   
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 153 Dnr KS/2024:269 

Bildandet av Räddningstjänsten Fyrbodal 
Sammanfattning 
Ett inriktningsbeslut om bildandet av ett gemensamt förbund mellan Räddningstjänsten 
Mitt Bohuslän och Norra Älvsborgs Räddningstjänstförbund antogs våren 2023 av 
samtliga sju medlemskommuner. Sedan dess har direktionerna arbetat fram 
nedanstående beslutsunderlag, vilka beskriver den effektivaste beslutsprocessen fram 
till ett gemensamt räddningstjänstförbund med start den 1 januari 2025. 
 
Ett förslag har arbetats fram under ledning av en gemensam styrgrupp med 
representanter från samtliga kommuner i båda förbunden, som baseras på 
inriktningsbeslutet som samtliga kommuner har antagit.  
 
Direktionen i Räddningstjänsten Mitt Bohuslän har behandlat förslaget med tillhörande 
underlag och föreslår medlemskommunerna Uddevalla, Munkedal och Lysekil att ta 
beslut i enlighet med räddningstjänsternas förslag om att bilda ett gemensamt 
räddningstjänstförbund med start den 1 januari 2025. Förslaget innebär att Uddevalla, 
Munkedal och Lysekils räddningstjänster beviljas inträde i Norra Älvsborgs 
Räddningstjänstförbund per 2025-01-01 samt att förbundet samtidigt namnändras till 
Räddningstjänsten Fyrbodal. 
 
Besluten i ärendet gäller under förutsättning att samtliga berörda kommuner i 
Räddningstjänsten Mitt Bohuslän och Norra Älvsborgs Räddningstjänstförbund fattar 
beslut om att godkänna föreslagen förbundsordning och reglemente. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-04-30. 
Räddningstjänsten Mitt Bohusläns tjänsteskrivelse 2024-04-08. 
Förslag till Förbundsordning för Räddningstjänsten Fyrbodal 
Förslag till Reglemente för Räddningstjänsten Fyrbodal 
Bilaga till Förbundsordning -Fördelning av medlemsbidrag 
Skrivelse från Räddningstjänstförbunden med sammanfattande bakgrundstext för 
Räddningstjänsten Fyrbodal. 
Rapport Prospero; Förslag till sammanslaget förbund – MBR801 Rev A3. 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att godkänna bildandet av Räddningstjänstförbundet Fyrbodal, 
 
att anta förbundsordningen och reglemente för Räddningstjänsten Fyrbodal, 
 
att bevilja Uddevalla kommuns räddningstjänst att inträda i Räddningstjänsten 
Fyrbodal, 
 
att ge kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram förslag till avtal med övriga 
medlemskommuner, avseende reglering av det ingående egna kapitalet, i det utökade 
och ombildade förbundet utifrån att antalet medlemmar utökas, 
 
att godkänna att förbundsdirektionen i Räddningstjänsten Mitt Bohuslän får ingå avtal 
med Norra Älvsborgs Räddningstjänstförbund om övertagande av personal och 
anläggningstillgångar per 2025-01-01, 
 
att godkänna att förbundsdirektionen i Räddningstjänsten Mitt Bohuslän får vidta de 
eventuellt övriga åtgärder som kan bli aktuella för att verkställa bildandet av 
Räddningstjänsten Fyrbodal. 
  
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 154 Dnr KS/2024:232 

Revidering av förbundsordning för Samordningsförbundet Väst 
Sammanfattning 
Samordningsförbundet Väst har inkommit med förslag till revidering av dess 
förbundsordning.  
 
Revideringen är en anpassning till gällande lagstiftning. Utifrån föreskrifter i 
Finsamlagstiftningen ska varje förbundsmedlem vara representerad i styrelsen med 
minst en ledamot och en ersättare. I nuläget har förbundets styrelse fyra ledamöter 
utsedda av vardera Försäkringskassan, Arbetsförmedlingen, Västra Götalandsregionen 
och en ledamot representerande samtliga kommuner. En överenskommelse finns om 
rotation av ledamoten som väljs av kommunerna. Kommunerna har också utsett var sin 
ersättare i styrelsen. Lagstiftningen kräver att varje medlem utser en ledamot och en 
ersättare. 
 
Förslaget innefattar också ett byte av säteskommun från Tanum till Uddevalla. 
Förbundet erhåller i nuläget stöd vad gäller förbundschefens anställning, arkiv, ekonomi 
och dataskydd från Uddevalla kommun.  
 
En ändring föreslås också vad gäller kostnadsfördelningsmodell med anledning av höjd 
pensionsålder. Föreslagna ändringar är tydliggjorda i beslutsunderlaget. 
 
Den nya förbundsordningen föreslås gälla från 1 oktober 2024 eller senast då samtliga 
medlemmar fattat beslut om ny förbundsordning. 
 
Beslut om ökad representation innebär att samtliga i förbundet ingående kommuner 
behöver utse en ordinarie ledamot och en ersättare. Uddevalla kommun har nu en 
ersättarplats. Valbara är ledamöter av kommunfullmäktige. Valet handläggs i separat 
ärende. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-05-16. 
Skrivelse från samordningsförbundet Väst inför beslut om ny förbundsordning. 
Förslag till förbundsordning med ändringsförslag markerade. 
Förslag till reviderad förbundsordning. 
Styrelseprotokoll samordningsförbundet Väst 2024-03-22 § 29. 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att anta förslaget till reviderad förbundsordning för Samordningsförbundet Väst, 
 
att den reviderade förbundsordningen ska gälla från och med 2024-10-01, eller senast 
då samtliga medlemmar antagit densamma.  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 155 Dnr KS/2024:209 

Årsredovisning med revisionsberättelse 2023 för 
bostadsstiftelsen Uddevallahem, samt dotterbolagen 
Uddevallahem Bastionen AB, Uddevallahem Sundberg AB och 
Uddevallahem Holding AB samt årsredovisning med 
revisionsberättelse för bostadsstiftelsen Ljungskilehem 
Sammanfattning 
Bostadsstiftelsen Uddevallahem har lämnat årsredovisning med revisionsberättelser för 
2023 för stiftelsen och bolagen som ingår i koncernen, samt för bostadsstiftelsen 
Ljungskilehem. Bostadsstiftelsen Uddevallahem är moderbolag i en koncern bestående 
av dotterbolagen Uddevallahem Holding AB, Uddevallahem Bastionen AB och 
Uddevallahem Sundberg AB. Styrelse och verkställande direktör är gemensam för 
moder- och dotterbolag samt för bostadsstiftelsen Ljungskilehem.  
 
Det ekonomiska resultatet efter skatt för bostadsstiftelsen Uddevallahem uppgår till 35 
445 tkr (24 510tkr fg. år) och för koncernen uppgår resultatet till 37 781 tkr (27 090 tkr 
fg. år). För bostadsstiftelsen Ljungskilehem uppgår årets resultat efter skatt till 2 103 tkr 
(2 164 tkr fg. år).  
 
Revisorernas bedömning är att styrelsen har utfört sina uppdrag i enlighet med 
Uddevallahems respektive Ljungskilehems stadgar och att verksamheterna har skötts 
ändamålsenligt och från ekonomisk synpunkt tillfredställande sätt samt att den interna 
kontrollen varit tillräcklig i båda bostadsstiftelserna. Någon grund för anmärkning mot 
styrelsen föreligger således inte. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-04-02. 
Års- och hållbarhetsredovisning Bostadsstiftelsen Uddevallahem inklusive 
revisionsberättelse, två handlingar. 
Årsredovisning Uddevallahem Holding AB inklusive revisionsberättelse och 
årsstämmoprotokoll 2023, tre handlingar. 
Årsredovisning Uddevallahem Sundberg AB inklusive revisionsberättelse och 
årsstämmoprotokoll 2023, tre handlingar. 
Årsredovisning Uddevallahem Bastionen AB inklusive revisionsberättelse och 
årsstämmoprotokoll 2023, tre handlingar. 
Årsredovisning Bostadsstiftelsen Ljungskilehem inklusive revisionsberättelse, två 
handlingar. 
Revisionsberättelse Uddevallahem 2023 (koncern). 
Revisionens yttrande avseende hållbarhetsrapporten för Bostadsstiftelsen 
Uddevallahem. 
 



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Beslut 
att godkänna årsredovisningen 2023 för Bostadsstiftelsen Uddevallahem 
 
att godkänna årsredovisningen 2023 för Bostadsstiftelsen Ljungskilehem 
  
att med hänvisning till revisorernas skrivelser bevilja styrelsens ledamöter och 
verkställande direktören ansvarsfrihet för den tid revisionen omfattar. 
 

Jäv 
Följande personer anmäler jäv och lämnar sammanträder under punkten: 
David Sahlsten (KD)  
John Alexandersson (SD) 
Paula Berger (S)  
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 156 Dnr KS/2024:223 

Årsredovisning med tillhörande verksamhetsberättelse för 2023 
från Samordningsförbundet Väst 
Sammanfattning 
Samordningsförbundet Väst har inkommit med årsredovisning samt revisionsberättelse 
för år 2023 med tillhörande bilagor. 
 
Av handlingarna framgår att förbundet redovisar ett resultat om 764 tkr och förbundet 
har ett utgående eget kapital per 2023-12-31 om 3 881 tkr.  
 
Förbundet har under några år haft överskott i sin budget. En del beror på att medarbetare 
har slutat eller återgått till sin ordinarie verksamhet och inte kunnat ersättas omgående. 
Det har gjort att de förbundsfinansierade insatser inte har kunnat använda de 
budgeterade medlen full ut. Under 2023 hade de individinriktade insatserna 374 nya 
deltagare. 
 
Förbundet har under året tillsammans med Samordningsförbunden Göteborg och Älv & 
Kust startat upp projekt Gränsgångare med medfinansiering från ESF. 
Samordningsförbundet Västs delprojekt syftar till att stärka samverkansarbetet lokalt 
och ge ökade kunskaper till de som arbetar med individer i behov av samordnad 
arbetslivsinriktad rehabilitering. 
 
Styrelsen har följt verksamhetsplan och budget för 2023 samt verksamhetens 
styrdokument och anser utifrån det att resultat och mål med uppföljning och styrning är 
uppfyllt.  
 
Revisorerna tillstyrker att styrelsen och dess ledamöter beviljas ansvarsfrihet för 
räkenskapsåret. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontoret tjänsteskrivelse 2024-04-18. 
Årsredovisning 2023 signerad från Samordningsförbundet Väst. 
Styrelseprotokoll 2024-03-22 nummer 3 Samordningsförbundet Väst 2023. 
Bilaga 1 Årsredovisning 2023 Delprojektansökan gränsgångare Samordningsförbundet 
Väst 2023. 
Bilaga 2 Årsredovisning 2023 Verksamhetsplan med budget 2023-2025 
Samordningsförbundet Väst 2023. 
Bilaga 3 Årsredovisning 2023 januari-augusti 2023 Samordningsförbundet Väst 2023. 
Bilaga 4 Årsredovisning 2023 Verksamhetsberättelse projekt gränsgångare 
Samordningsförbundet Väst 2023. 
Bilaga 5 Årsredovisning 2023 Uppdrag följeforskning gränsgångare 
Samordningsförbundet Väst 2023. 



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Bilaga 6 Årsredovisning 2023 Statistik Samordningsförbundet Väst 2023. 
Bilaga 7 Årsredovisning 2023 Sammanställning resultatindikatorer 
Samordningsförbundet Väst 2023. 
Revisionsrapport Samordningsförbundet Väst 2023. 
Revisionsberättelse auktoriserad Samordningsförbundet Väst 2023. 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att godkänna årsredovisning 2023 för Samordningsförbundet Väst 
 
att med hänvisning till revisorernas bedömning bevilja förbundsstyrelsens ledamöter 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023 
 

Jäv 
Följande personer anmäler jäv och lämnar sammanträder under punkten: 
David Sahlsten (KD)  
 
 
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 157 Dnr KS/2024:237 

Årsredovisning 2023 för Tolkförmedling Väst inklusive 
revisionsberättelse, förbundsordning och internkontrollrapport 
Sammanfattning 
Kommunalförbundet Tolkförmedling Väst har inkommit med årsredovisning med 
tillhörande handlingar. Respektive medlems kommunfullmäktige har att enligt 
förbundsordningen ta ställning till årsredovisningens godkännande samt pröva 
ansvarsfrihet för direktionen. 
 
Av handlingarna framgår att förbundet under räkenskapsåret 2023 utförde drygt  
329 000 uppdrag vilket är 6000 färre än budgeterat. Arets resultat blev -250 tkr, att 
jämföra med budgeterat nollresultat.  
 
Revisorerna bedömer att räkenskaperna i allt väsentligt är rättvisande, att direktionens 
interna kontroll har varit tillräcklig och sammantaget att resultatet enligt 
årsredovisningen är förenligt med de finansiella mål och verksamhetsmål som 
direktionen uppställt. Revisorerna tillstyrker att respektive fullmäktige beviljar 
ansvarsfrihet för direktionen samt de enskilda ledamöterna densamma. 
 
Direktionen har beslutat att återbetala 8,7 mkr av det egna kapitalet till medlemmarna. 
Återbetalningen baseras på respektive medlems andel köpta tolk- och översättartjänster 
under verksamhetsåren 2022 och 2023. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-04-10. 
Protokollsutdrag 2024-03-22 § 550, årsredovisning, direktionen, Tolkförmedling Väst. 
Tjänsteutlåtande, Tolkförmedling Väst, om årsredovisning 2023. 
Årsredovisning 2023, Tolkförmedling Väst. 
Internkontrollrapport 2023, Tolkförmedling Väst. 
Revisionsberättelse 2023. 
Sakkunnigas yttrande. 
Protokollsutdrag 2024-03-22 § 551, återbetalning av eget kapital, direktionen, 
Tolkförmedling Väst. 
Tjänsteutlåtande om återbetalning av eget kapital. 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att godkänna årsredovisningen, 
 
att bevilja ansvarsfrihet för direktionen samt de enskilda ledamöterna i densamma. 
   



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 158 Dnr KS/2024:286 

Fyrbodal kommunalförbunds årsredovisning för 2023 
Sammanfattning 
Fyrbodals kommunalförbund har inkommit med årsredovisning för 2023. Av 
beslutsunderlagen framgår att den ekonomiska redovisningen för 2023 visar på ett 
resultat om 786 tkr, att jämföra med föregående årsresultat om 598 tkr. Resultatet består 
av överskott i basverksamheten på 556 tkr samt överskott i projektverksamhet på 230 
tkr. Under perioden har inga investeringar gjorts. Årsredovisningen har koppling till 
samtliga av kommunalförbundets åtta verksamhetsmål och fyra finansiella mål samt för 
förbundet vägledande principer. 
 
Förbundet bedömer att utifrån förväntad utveckling och att de finansiella målen uppnås 
samt den redovisade balanskravsutredningen uppnår god ekonomisk hushållning. 
 
Revisorernas sammantagna bedömning är att direktionen i Fyrbodals kommunalförbund 
har bedrivit verksamheten på ett ändamålsenligt och från ekonomisk synpunkt 
tillfredsställande sätt och att räkenskaperna i allt väsentligt är rättvisande med undantag 
av värderingen av aktieinnehavet i Innovatum AB som är för högt värderat samt att 
direktionens interna kontroll har varit tillräcklig. 
 
Revisorerna tillstyrker att respektive fullmäktige beviljar ansvarsfrihet för direktionen 
samt de enskilda ledamöterna i densamma. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-05-08. 
Fyrbodals kommunalförbund Årsredovisning 2023. 
Fyrbodals kommunalförbund Protokollsutdrag 2024-03-28 §25. 
Fyrbodals kommunalförbund tjänsteskrivelse 2024-03-28. 
Revisionsrapport Årsredovisning 2023 PWC. 
Revisionsberättelse 2023 Fyrbodals kommunalförbund. 
Yttrande från Fyrbodals kommunalförbund till revisionsberättelsen, från PWC. 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att godkänna årsredovisningen för 2023 
 
att bevilja ansvarsfrihet för direktionen samt de enskilda ledamöterna i direktionen 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Jäv 
Följande personer anmäler jäv och lämnar sammanträder under punkten: 
Ingemar Samuelsson (S)  
Martin Pettersson (SD)  
Jarmo Uusitalo (MP)  
Christer Hasslebäck (UP)  
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 159 Dnr KS/2024:275 

Förslag på nytt vägnamn, Hasselsnoksvägen samt ändring av 
sträckning Brunegårdsvägen 
Sammanfattning 
I samband med att en ny förbindelseväg planeras mellan Dyrsten och Fröland behövs ett 
nytt vägnamn tas fram. Den nya vägen kommer även innebära att den befintliga vägens 
sträckning ändras.  
 
Detaljplanearbetet i området har präglats av en hasselsnok som har haft stor betydelse 
för resultatet av planen. Med den bakgrunden föreslår Namnberedningsgruppen 
vägnamnet ”Hasselsnoksvägen” för den nya vägen.  
 
Förslaget har även bretts av samhällsbyggnadsnämnden och samråtts med berörd 
hembygdsförening. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-04-29. 
Samhällsbyggnadsnämndens protokollsutdrag 2024-04-18, § 127. 
Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2024-03-15. 
Karta, 2024-03-19. 
Översiktskarta, 2024-03-19. 

Yrkanden 
Christer Hasslebäck (UP): 
bifall till förvaltningens förslag. 

Propositionsordningar 
Ordförande ställer proposition på förvaltningens förslag och finner att kommunstyrelsen 
beslutar enligt förslaget.  

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att fastställa vägnamnet Hasselsnoksvägen i enlighet med bifogad karta, under 
förutsättning att detaljplanen vinner laga kraft, 
 
att fastställa ändringen av sträckningen på Brunegårdsvägen i enlighet med bifogad 
karta, under förutsättning att detaljplanen vinner laga kraft. 
  
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 160 Dnr KS/2024:276 

Förslag på nytt vägnamn, Borgåsvägen 
Sammanfattning 
I samband med att Uddevallahem ska bygga nytt vård- och omsorgsboende samt 
anlägga ny väg på Rydingsberg 1, behöver den nya vägen namnges. 
Namnberedningsgruppen har studerat äldre kartmaterial och hämtat inspiration från 
Borgåsberget som ligger i närheten. Namnberedningen föreslår vägnamnet 
”Borgåsvägen”. Förslaget har samråtts med berörd hembygdsförening. Ärendet har även 
beretts av samhällsbyggnadsnämnden som gått på Namnberedningsgruppens förslag.  

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-04-29. 
Samhällsbyggnadsnämnden protokollsutdrag 2024-04-18, § 128. 
Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2024-02-21. 
Karta med vägnamn, 2024-03-26. 
Översiktskarta, 2024-03-26 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att fastställa vägnamnet Borgåsvägen i enlighet med bifogad karta.  
   
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 161 Dnr KS/2024:360 

Delårsrapport april 2024, Uddevalla kommun 
Sammanfattning 
Efter ett utmanande 2023 med ett osäkert läge i omvärlden, prisökningar, hög inflation, 
ökade pensionskostnader och en osäker samhällsekonomisk utveckling har en viss 
stabilisering skett. Trots en viss stabilisering präglas även ekonomin under 2024 av 
fortsatta utmaningar. Under årets början så har inflationen sjunkit och är på väg nedåt 
och även räntesänkningar har påbörjats. Detta skapar förutsättningar för en 
återhämtning av ekonomin. Invånarantalet fortsätter att minska och har minskat med 50 
personer under perioden, vilket innebär minskade skatteintäkter och medför att 
investeringsplanen kan behöva revideras. 
 
Kommunens resultat för perioden visar ett underskott på -31 mkr (2023-04-30; -60 
mkr). Jämförelsestörande poster ingår i delårsresultatet med 63 mkr. Som 
jämförelsestörande poster räknas de poster som skiljer sig från den vanliga 
verksamheten. Dessa poster är reavinster och reaförluster, intäkter och kostnader för att 
sälja tomter vid markexploatering och aktieutdelning från Uddevalla Utvecklings AB.  
 
En rättvisare jämförelse med tidigare år är att bortse från de jämförelsestörande 
posterna. Då blev delårsresultatet -94 mkr, 35 mkr lägre än samma resultat för 2023 
 
Kommunkoncernens resultat tom april uppgick till -34 mkr, fördelat på kommunens 
resultat på -31 mkr, UUAB-koncernen 33 mkr, Uddevallahem 9 mkr och övriga bolag -
5 mkr. Dessutom ingår koncernjusteringar med -40 mkr. Uddevalla Energi AB stod för 
det högsta resultatet bland företagen i UUAB-koncernen med 37,6 mkr. 
 
Kommunens prognosticerade utfallet för året är ett negativt resultat på -14 mkr, jämfört 
med det budgeterade resultatet på 7 mkr. I resultatet ingår jämförelsestörande poster på 
63 mkr. Det prognostiserade resultatet exkl. jämförelsestörande poster uppgår till -77 
mkr. Prognosen för nämnderna visar ett samlat överskott mot budget som uppgår till 1 
mkr. 
 
God ekonomisk hushållning i Uddevalla kommun innebär att kommunen, dess förbund, 
bolag och stiftelser ska ha en stabil ekonomi för att kunna möta nedgångar och kriser i 
samhällsekonomin. Verksamheterna ska bedrivas kostnadseffektivt och ändamålsenligt.  
Kommunen har god ekonomisk hushållning när samtliga finansiella mål och 2/3-delar 
av de verksamhetsmässiga indikatorerna når uppsatt måluppfyllelse. Prognosen för 
delåret april pekar på att kommunen inte kommer att nå god ekonomisk hushållning. 
Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-05-22. 
Uddevalla kommuns delårsrapport April 2024. 



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att godkänna delårsrapporten. 
   
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 162 Dnr KS/2024:283 

Tolkning av samarbetsavtal Uddevalla Vatten AB 
Sammanfattning 
Mellan Uddevalla Vatten AB inklusive Västvatten AB (VVAB) och Uddevalla 
kommun med flera finns ett samarbetsavtal från 2016. Avtalets bakgrund är att parterna 
avser att samverka avseende kommunernas VA-verksamhet och kommunerna har i 
anledning av detta bildat ägarbolagen och det av ägarbolagen helägda bolaget VVAB. 
VVAB har till uppgift att på kommunernas och ägarbolagens uppdrag svara för driften 
av respektive kommuns allmänna VA-anläggningar. Genom detta samarbetsavtal önskar 
parterna i detalj reglera ansvarsfördelning och befogenheter när det gäller kommunernas 
VA-verksamheter och härtill hörande frågor i syfte att åstadkomma ett effektivt 
samarbete mellan parterna. För att reglera samarbetet avseende VA-verksamheten har 
parterna reglerat sina mellanhavande i detta Samarbetsavtal. 
 
Efter genomförd tolkning av avtalet har Uddevalla Vatten AB inklusive Västvatten och 
Uddevalla kommun kommit överens om är att kostnader för intrångsersättning i förslag 
till bestämmelser (KS/2024:280) och taxa (KS/2024:249) är att likställa att kostnader 
för vatten till brandsläckning i Samarbetsavtalet. 
 
Parterna avser därför att bibehålla Samarbetsavtalet och att kostnader för 
intrångsersättning i Bestämmelser för arbete i allmän platsmark i Uddevalla kommun 
och dess tillhörande taxa inte ska belasta arbeten utfört av Uddevalla Vatten AB. 
Tolkningen regleras alltså i förslagen bestämmelse och taxa.  

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-05-06. 
Samhällsbyggnadsnämnden protokollsutdrag 2024-04-18, § 131. 
Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2024-03-26. 
Samarbetsavtal Uddevalla Vatten AB, daterat 2016-12-05. 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att likställa intrångsersättning i Bestämmelser för arbete i allmän platsmark i Uddevalla 
kommun och dess tillhörande taxa med kostnader för vatten till brandsläckning i 
Samarbetsavtalet. 
    
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 163 Dnr KS/2024:279 

Taxor och avgifter vid arbete i allmän platsmark i Uddevalla 
kommun 
Sammanfattning 
Samhällsbyggnadsnämnden har inkommit med förslag på taxor och avgifter vid arbete i 
allmän platsmark inom Uddevalla kommun, Förslaget har tagits fram för att 
samhällsbyggnadsförvaltningen som väghållare och förvaltare av allmän platsmark ska 
kunna erbjuda en god standard och ett fungerande vägnät för trafikanter samt fina 
parkanläggningar för våra kommuninvånare och besökare.  
 
Syftet med den ekonomiska regleringen är att kunna upprätthålla god standard och ett 
fungerade vägnät i kommunen samt att hålla god kvalitet på utförda arbeten inom 
allmän platsmark. Varje aktör ska stå för de kostnader som deras arbeten och behov 
medför. Viktigt är också att varje ingrepp planeras noggrant, genomförs på ett säkert 
sätt och så långt som möjligt samordnas mellan de olika aktörerna. Arbetena ska sträva 
efter att utföras på kortast möjliga tid med minsta möjliga påverkan. 
 
Taxor och avgifter gäller alla som arbetar i allmän platsmark och stödjer Bestämmelser 
för arbete i allmän platsmark. Förslaget till taxor och avgifter har varit ute på remiss, 
under perioden 2023-05-03 till 2023-08-01, till berörda parter. Det samlade svaret var 
att återgå till gemensamma arbetsgrupper med ledningsägarna för vidare bearbetning. 
Efter remissen har förslaget bearbetats i arbetsgrupp och inom ledningen för 
samhällsbyggnad och de kommunala bolagen Uddevalla Energi AB och Uddevalla 
Vatten AB. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-05-08 
Samhällsbyggnadsnämnden protokoll, 2024-04-18 §130 
Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2024-03-26 
Taxor och avgifter vid arbete i allmän platsmark i Uddevalla kommun 2024-02-01 
Yttrande från Västvatten, Bestämmelser för arbete i allmän platsmark, 2023-07-13 
Kultur och fritidsnämndens protokollsutdrag 2023-06-29 §93 
Remissvar från Uddevalla energi - Bestämmelser för arbete i allmän platsmark i 
Uddevalla kommun, 2023-05-05 
Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2024-04-18 §132 
Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse, Arrendeavtal UEAB 
Arrendeavtal Uddevalla Energi AB och Uddevalla kommun 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att anta taxor och avgifter vid arbete i allmän platsmark i Uddevalla kommun att gälla 
från 1 januari 2025.  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 164 Dnr KS/2024:280 

Bestämmelser för arbete i allmän platsmark i Uddevalla 
kommun 
Sammanfattning 
Bestämmelser för arbete i allmän platsmark i Uddevalla kommun grundar sig på 
Väglagen (1971:948).  Bestämmelserna är styrande och ger också vägledning för de 
som utför arbeten på och i allmän platsmark. Den syftar till att upprätthålla en god 
standard och ett fungerade vägnät i kommunen samt att minimera störningar och risker 
på övrig allmän plats. 
 
Samhällsbyggnadsnämnden har berett ärendet och haft det ute på remiss till berörda 
parter där det samlade svaret var att återgå till gemensamma arbetsgrupper med 
ledningsägarna för vidare bearbetning. Efter remissen har förslaget bearbetats i en 
arbetsgrupp bestående av representanter från ledningen för samhällsbyggnad och de 
kommunala bolagen Uddevalla Energi AB och Uddevalla Vatten AB. Ärendet har även 
remitterats till kultur och fritidsnämnden 
 
Arbetsgruppen har varit delaktiga i framtagandet av bestämmelsen utefter önskemål i 
remissvaren. Det råder dock delade mening i frågan gäller ersättning av träd som 
framgår under avsnitt 4.12.1 stycke 2 i bestämmelsen. Där framgår det att varje nedtaget 
träd ska ersättas med tre nya träd. Uddevalla Vatten AB har lämnat in synpunkter på 
detta då skrivningen medför extra kostnader för dem. Samhällsbyggnadsnämnden 
kvarstår i sin formulering i bestämmelserna under avsnitt 4.12.1 stycke 2. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-05-06. 
Samhällsbyggnadsnämnden protokollsutdrag 2024-04-18 § 129. 
Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse daterat 2024-03-26. 
Förslag till Bestämmelser för arbeten i allmän platsmark i Uddevalla kommun. 
Yttrande från västvatten, Bestämmelser för arbete i allmän platsmark. 
Kultur och fritidsnämndens protokollsutdrag 2023-06-29 § 92. 
Remissvar från Uddevalla energi - Bestämmelser för arbete i allmän platsmark i 
Uddevalla kommun. 
Handbok Arbete på väg, Uddevalla kommun. 
Bilaga 1 - Förteckning över trafikintensiva gator, Uddevalla tätort och Ljungskile. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anta bestämmelser för arbete i allmän platsmark i Uddevalla kommun inklusive 
bilaga 1 att gälla från 1 januari 2025. 
     



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 165 Dnr KS/2024:308 

Delårsrapport april 2024, kommunstyrelsen 
Sammanfattning 
Delårsrapport har sammanställts för kommunstyrelsen per april. Kommunstyrelsens 
delårsresultat per april är ett överskott på 10,1mkr.  
 
Intäkternas budgetavvikelse visar -0,1 mkr, medan kostnadernas avvikelse visar 
+10,2 mkr. Överskottet beror till stor del på minskat kostnadsutfall för ekonomiskt 
bistånd (försörjningsstöd) och arbetsmarknadsåtgärder jämfört med avsatt budget. Flera 
verksamheter är inne i rekryteringsprocesser på grund av vakanser. Lägre 
kompensations till samhällsbyggnadsförvaltningen för stadsutvecklingsprojekt bidrar 
också till överskottet på grund av försenade projekt. Ännu ej fakturerade 
medlemsavgifter samt tillfälliga överskott inom en del satsningar bidrar även till 
överskottet.  

Årsprognosen bedöms uppgå till +2,7 mkr för nämnden. I årsprognosen har hänsyn 
tagits till kostnader som förväntas bekostas av nämnden så som måltidsersättning samt 
hyreskostnader för Thorelid och Frideborg. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-05-17. 
Delårsrapport april 2024, kommunstyrelsen. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att godkänna upprättad delårsrapport per april 2024. 
   
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 166 Dnr KS/2024:228 

Redovisning av kommunstyrelsens uppdrag om överföring av 
besöksnäringsresurser till ett bolag, utträde ur destination 
Uddevalla, bolagsstruktur m.m. 
Sammanfattning 
Kommunstyrelsen har i sitt styrkort ”att utreda överföring av samtliga kommunala 
centrumutvecklings- och besöksnäringsresurser till ett bolag”. Kommunstyrelsen har 
också i styrkortet att utarbeta förslag till centrumutveckling och besöksnärings-
utveckling. Utredningsarbetet för de båda uppdragen har pågått parallellt. En 
besöksnäringsstrategi är framtagen och har beretts av kommunstyrelsen för beslut i 
kommunfullmäktige. 
 
I föreliggande ärende föreslås att kommunens medlemskap i Destination Uddevalla 
ändras från och med 2025 så att medlemsavgiften motsvarar den för företag, att uppdrag 
ges om att bilda ett nytt bolag för besöksnäringsutveckling samt att uppdraget för 
Uddevalla Turism AB revideras, bland annat för möjliggörande av entreprenaddrift. 
Förslaget innebär också att kommunledningskontoret, under en övergångsperiod, tar 
över ansvaret för en del av den eventverksamhet som Destination Uddevalla nu 
bedriver. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-05-14. 

Yrkanden 
Ingemar Samuelsson (S), Camilla Johansson (C), David Höglund Velasquez (V), Jarmo 
Uusitalo (MP): 
avslag till förvaltningens förslag. 
 
Martin Pettersson (SD): 
bifalls till förvaltningens förslag. 

Propositionsordningar 
Ordförande ställer proposition på förvaltningens förslag och Ingemar Samuelsson (S) 
med fleras avslagsyrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Omröstning begärd och ska verkställas. 
Kommunstyrelsen godkänner följande propositionsordning: 
Ja-röst: förvaltningens förslag. 
Nej-röst: Ingemar Samuelsson (S) med fleras avslagsyrkande. 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Omröstningsresultat 
Med 8 ja-röster mot 7 nej-röster beslutar kommunstyrelsen enligt förvaltningens förslag. 
 
Ja-röst Nej-röst 
Martin Pettersson (SD) Ingemar Samuelsson (S) 
Henrik Sundström (M) Annelie Högberg (S) 
Camilla Josefsson (M) Stefan Skoglund (S) 
Niklas Moe (M) Robert Wendel (S) 
David Sahlsten (KD) David Höglund Velasquez (V) 
Mattias Forseng (SD) Jarmo Uusitalo (MP) 
Christer Hasslebäck (UP) Camilla Johansson (C) 
Ann-Charlott Gustafsson (UP)  

 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att från och med år 2025 endast erlägga medlemsavgift i nivå med företagsmedlemmar 
till Destination Uddevalla, 
 
att uppdra åt kommunledningskontoret att, i egen regi eller i samverkan med andra 
aktörer, ta fram förslag på event och aktiviteter 2025 samt ansvara för genomförandet av 
dessa, 
 
att uppdra åt kommunledningskontoret att ta fram förslag till bildande av ett nytt bolag 
för besöksnäringsutveckling inklusive bolagsordning och ägardirektiv, 
 
att förslagets inriktning ska vara att det nya bolaget ska vara en del i koncernen 
Uddevalla Utvecklings AB, 
 
att uppdra åt kommunledningskontoret ta fram förslag till reviderad bolagsordning och 
ägardirektiv för Uddevalla Turism AB innebärande att bolagets kvarvarande 
huvudsakliga ändamål ska vara äga och förvalta skärgårdsbåtar,  
 
att förklara kommunstyrelsens uppdrag i styrkort 2023-2026, utreda överföring av 
samtliga kommunala centrumutvecklings- och besöksnäringsresurser till ett bolag, 
avslutat. 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Reservation/Protokollsanteckning 
Skriftligreservation från Socialdemokraternas, Vänsterpartiets, Miljöpartiets och 
Centerpartiets ledamöter: 
Via Destination Uddevalla har kommunen och besöksnäringsföretagen upparbetat ett 
påtagligt och bra samarbete. Alla parter bidrar med både resurser, kompetens och 
engagemang. Att majoriteten nu väljer att avveckla detta samarbete är direkt 
kontraproduktivt både mot ambitionen att utveckla besöksnäringen och viljan att 
förbättra näringslivsklimatet. 
Att kommunen med 60 % av ekonomin och med mindre kompetens skulle åstadkomma 
mer är direkt naivt. 
 
Reservationen stöds av Maria Johansson (L) genom en protokollsanteckning. 
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 167 Dnr KS/2024:156 

Handlingsplan för att återföra Uddevalla kommuns nivå för 
försörjningsstöd till under rikets snitt 
Sammanfattning 
Ett av kommunfullmäktiges prioriterade områden under perioden 2023 till 2026 är 
Arbetslinjen. Ett område som i hög grad omfattar kommunens arbete med 
försörjningsstöd och arbetsmarknadsinsatser. Arbetsmarknadsavdelningen som är 
organiserat under kommunstyrelsen har i uppdrag att samordna kommunens 
arbetsmarknadsinsatser samt ansvara för handläggning av ekonomiskt bistånd. 
 
Utifrån det prioriterade området Arbetslinjen har arbetsmarknadsavdelningen tilldelats 
följande uppdrag: 
”Kommunstyrelsen (Arbetsmarknadsavdelningen) ska utarbeta ett förslag till 
handlingsplan för att återföra försörjningsstödet till under rikets snitt”. 
 
Indikator för uppdraget är: 
”Kommunens kostnader för försörjningsstöd ska återföras till under genomsnittet för 
landets kommuner.” 
 
Till tjänsteskrivelse bifogas, förutom handlingsplanen, två dokument. Det ena redogör 
för den jämförande statistik som ligger till grund för framtagen handlingsplan, det andra 
beskriver och kommenterar de framtagna aktiviteterna i handlingsplanen. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen protokollsutdrag 2024-04-24 §123. 
Arbetsmarknads- och integrationsutskottets protokoll 2024-04-03, § 15. 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-03-19. 
Handlingsplan, sänka kostnaderna för försörjningsstöd. 
Jämförande statistik 2022. 
Metodbeskrivning och kommentarer till framtagna aktiviteter i handlingsplan. 

Yrkanden 
David Höglund Velasquez (V): 
avslag på arbetsmarknads- och integrationsutskottets förslag. 
 
Camilla Johansson (C), Niklas Moe:  
bifall till arbetsmarknads- och integrationsutskottets förslag. 

Propositionsordningar 
Ordförande ställer proposition på arbetsmarknads- och integrationsutskottets förslag och 
David Höglund Velasquez (V) avslagsyrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar 
enligt förvaltningens förslag.  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att anta Handlingsplan, sänka kostnaderna för försörjningsstöd. 
 

Reservation/protokollsanteckning 
Reservation från David Höglund Velasquez (V) till förmån för eget yrkande. 
 
Centerpartiet, Liberalerna, Miljöpartiet och Socialdemokraterna lämnar följande 
protokollsanteckning: 
Att ställa orimliga mål som inte går att uppnå är inte bra för 
arbetsmiljön. Målsättningen att minska kostnaderna med minst 15 miljoner kronor 
under mandatperioden 2023–2026, till ca 60 mkr är inte rimligt. 
2023 lämnade ca 500 vuxna ekonomiskt bistånd. Samtidigt tillkom nya klienter. 
Nettoresultatet blev en minskning med ca 250 personer. Detta genererade en minskning 
med sju mkr. Den största minskningen av kostnader under mandatperioden tros ligga 
under 2023 och sedan avmattas något, varav den ekonomiska kalkylen blir svår att 
genomföra. Arbetslösheten vände och ökade från halvåret 2023 och spås fortsätta att 
öka in i 2025. Detta kommer troligen att försvåra arbetet med att få ut klienter i arbete. 
Vi anser att målsättningen bör vara att fortsätta öka utflödet mer än inflödet av nya 
klienter och på så sätt fortsätta att minska kostnaderna utan krav på målsättning 60 mkr. 
Man bör ta hänsyn till de förutsättningar som Uddevalla kommun har med högre 
ohälsotal därmed högre sjukfrånvaro samt antal unga i socioekonomiskt svaga familjer 
som även det är högre än i övriga kommuner. Att yttre påverkansfaktorer också kan 
bidra till en sänkt eller högre målsättning bör också beaktas. 
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 168 Dnr KS/2024:313 

Upphävande av bestämmelser för uthyrning av skiensalen och 
Rådhussalen i rådhuset 
Sammanfattning 
Kommunstyrelsen antog 2019 bestämmelser för uthyrning av Skiensalen och 
Rådhussalen i rådhuset. Bestämmelsen innebär att uthyrning ska ske restriktivt och 
endast till verksamheter med anknytning till Uddevalla kommun och då arrangemang av 
representativ karaktär. 
 
Den politiska majoritetens vilja är att möjliggöra en bredare uthyrning då det under det 
senaste genomförda så kallade företagsmaraton framkom önskemål från näringsidkare 
att hyra lokalerna för t.ex. minnesstunder i samband med begravningar. 
 
Kommunledningskontoret föreslår att bestämmelserna upphävs och att 
kommunikationsavdelningen, som ansvarar för lokalerna, ges i uppdrag att fastställa 
regler och avgifter för uthyrningen. Inriktningen är att uthyrningsverksamheten så det är 
möjligt ska säkerställa att lokalernas kulturhistoriska värde bevaras, att uthyrningen sker 
på marknadsmässiga villkor och att uthyrningen ska ske på ett transparent sätt.  

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-05-02. 
Bestämmer för uthyrning av Skiensalen och Rådhussalen i rådhuset. 

Yrkanden 
Henrik Sundström (M): 
bifall till förvaltningens förslag. 
 
Ingemar Samuelsson (S): 
avslag till förvaltningens förslag. 

Propositionsordningar 
Ordförande ställer proposition på förvaltningens förslag och Ingemar Samuelsson (S) 
avslagsyrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt förvaltningens förslag. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att upphäva bestämmelser för uthyrning av Skiensalen och Rådhussalen i rådhuset, 
 
att uppdra åt kommunikationschefen att fastställa regler och avgifter för uthyrning av 
Skiensalen och Rådhussalen. 

Reservation 
Reservation från Socialdemokraternas ledamöter till förmån för eget yrkande.   



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 169 Dnr KS/2024:306 

Igångsättningsbeslut för reinvestering av IT-avdelningens 
datacenterlösning 
Sammanfattning  
IT-avdelningen ansvarar för kommunens IT-infrastruktur, allt från drift till 
datakommunikation och arbetsplatser. Avdelningens ansvarar för att tillhandahålla 
teknisk plattform utifrån verksamheternas behov samt ser till att kommunens nätverk 
optimeras och är driftsäker.   
 
Kommunens nuvarande datacenterlösning (server- och lagringslösning) är 7 år gammal, 
den uppfyller inte längre de krav kommunen har på en snabb och modern lösning. 
Supportavtal är också på väg att gå ut och är kostsamma att förlänga, det finns heller 
inga garantier på att det kommer att finnas reservdelar. Vi har därför påbörjat en 
upphandling av en ny lösning för att säkerställa fortsatt stabil och snabb drift av våra 
servrar och lagringsytor.   
 
Inom ramen för IT-avdelningens investeringsplan finns behov om att fullgöra nytt 
investeringsköp motsvarande 4 000 000 kr, detta inkluderar 5 års service och 
suppportavtal.   
 
Investeringens kapitalkostnader finansieras via IT-avgiften, detta innebär att 
kommunens kapitalkostnadsreserv inte kommer att påverkas.  

Beslutsunderlag 
Kommunledningens tjänsteskrivelse 2024-05-06 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att ge igångsättningsbeslut för reinvestering av datacenterlösning. 
    
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 170 Dnr KS/2024:191 

Samråd Vattentjänstplan 
Sammanfattning 
Ett förslag till Vattentjänstplan har tagits fram av Uddevalla kommun och Västvatten 
AB. Vattentjänstplanen regleras i Lagen (2006:412) om allmänna vattentjänster.  
 
Vattentjänstplanens syfte är att skapa förutsättningar för långsiktigt hållbara vatten- och 
avloppslösningar samt öka allmänhetens insyn och möjlighet till deltagande och 
påverkan. En vattentjänstplan ska innehålla kommunens långsiktiga planering för 
allmänna vattentjänster samt en bedömning av vilka åtgärder som behöver vidtas för att 
de allmänna VA-anläggningarna ska fungera vid ett skyfall. Vattentjänstplanen ska 
samrådas med berörda fastighetsägare och myndigheter och ställas ut för granskning 
innan antagande i kommunfullmäktige.  
 
Uddevalla kommun har tidigare tagit fram en VA-plan som bland annat innehåller en 
Vatten- och avloppsstrategi som antogs 2015 och reviderades 2020. VA-plan innehåller 
även en VA-utbyggnadsplan för Uddevalla kommun som antogs 2019 och som gäller 
fram till 2032. VA- utbyggnadsplanenen har i samband med framtagandet av 
vattentjänstplanen sett över och förslag till revidering har tagits fram och är med i 
beslutsunderlaget. 
 
Revideringarna görs bland annat utifrån tillägget i § 6 LAV som innebär att särskild 
hänsyn ska tas till områdets förutsättningar att ordna med en godtagbar enskild VA-
försörjning. Två ändringar har därmed skett gällande område Skaveröd och Södra 
Munkeby. Innan revidering låg områdena under kategori 4 ‐ Behov av en allmän VA‐
försörjning men har ändrats till kategori 3 ‐ Utredningsområde.  
 
En vattentjänstplan omfattas också av kravet enligt 6 kap. 3§ 1 st miljöbalken om 
strategisk miljöbedömning som innebär att en bedömning ska göras om planen kan 
antas medföra en betydande miljöpåverkan.  
 
Sammanfattningsvis innebär det att Uddevalla kommuns vattentjänstplan samt tre 
bilagor som är föremål för samråd med berörda fastighetsägare och myndigheter. 
Samråd pågår till och med 26 augusti 2024. Fram till dess kan synpunkter lämnas. 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens tjänsteskrivelse 2024-05-06. 
Vattentjänstplan för Uddevalla kommun, samrådshandling. 
Vatten- och avloppsstrategi för Uddevalla kommun, samrådshandling bilaga 1. 
VA-utbyggnadsplan för Uddevalla kommun, förslag till revidering vid framtagande 
Vattentjänstplan, samrådshandling bilaga 2. 
Undersökning om betydande miljöpåverkan enligt 6 kap. 6§ miljöbalken gällande 
vattentjänstplanen, samrådshandling bilaga 3. 
 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att ett genomförande av vattentjänstplanen inte kan bedömas medföra en betydande 
miljöpåverkan, 
 
att vattentjänstplanen inklusive bilaga 1-3 ska bli föremål för samråd med berörda 
myndigheter, fastighetsägare och allmänhet. 
   
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 171 Dnr KS/2024:288 

Granskning om ny detaljplan för Silentz 1 uppförande av 
höghus, kompletta handlingar finns hos samhällsbyggnad 
PLAN.2020.4705 
Sammanfattning 
Ett detaljplaneförslag för Silentz 1 har upprättats. Framtagandet av detaljplan är nu i 
granskningsskedet. Planarbetet inleddes i januari 2022 och har tidigare varit på samråd. 
Nästa steg i detaljplanearbetet är antagande. 
 
Detaljplanens syfte är att möjliggöra för en byggnad om cirka 16 våningar för bostads-
och centrumändamål. Ingen fördelning mellan bostäder och centrumanvändningen 
regleras i planförslaget. För byggnaden möjliggörs även tillhörande underjordiskt 
parkeringsgarage och yta för verksamheter. För fastigheten begränsas byggnadens höjd 
om cirka 52 meter. 
 
Planområdet är beläget i centrala Uddevalla och avgränsas i söder av Strömstadsvägen, i 
väster av fastigheten Silentz 2, i norr av Södra Järnvägsgatan och i öster av 
Silentzvägen. Planområdet omfattar cirka 1473 kvadratmeter. 
 
Kommunstyrelsen har inga synpunkter i granskningen. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, 2024-05-02  
Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2024-04-18 § 110 
Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2024-03-19  
Plankarta med Planbestämmelser, upprättad 2024-03-15  
Planbeskrivning, upprättad 2024-03-15  
Samrådsredogörelse. Upprättad 2024-03-15  
Översiktskarta, 2024-03-19 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att lämna förslaget till detaljplan utan erinringar. 
   
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 172 Dnr KS/2024:303 

Samverkansavtal e-arkiv Väst 
Sammanfattning 
Uddevalla kommun har den 26 april 2024 tagit emot ett samverkansavtal för beslut och 
digitalt undertecknande. 
 
Sedan 2016 har det bedrivits samverkan kring upphandling av e-arkiv. Från och med 
2019 har samverkan kring e-arkivfrågor reglerats i ett samverkansavtal mellan parterna. 
Samverkan enligt avtalet benämns e-arkiv Väst. Syftet med samverkan är att uppnå en 
rättssäker, tillgänglig, kvalitativ och kostnadseffektiv hantering av gemensamma e-
arkivfrågor. I det ingår att hantera leverantörer och system för e-arkiv. Samverkan 
skapar en god grund för förvaltning av e-arkivet och säkrar parternas digitala 
långtidsbevarande av information samt skapar möjlighet för vidareutveckling. 
 
I samband med att avtalet för det gemensamt upphandlade e-arkivet går ut 2026-09-20 
ska även det befintliga samverkansavtalet uppdateras. Vidare har nya intressenter 
tillkommit som önskar att delta i samverkan. Uddevalla kommun är befintlig part i 
samverkan.  
 
Det finns behov av en central organisation som arbetar fokuserat med att driva e-
arkivfrågorna och anslutningarna från verksamhetssystemen. En central organisation 
beräknas även minska behovet av konsultstöd och minska belastningen på parternas 
resurser framåt. Detta leder till minskade kostnader och minskad arbetsbelastning samt 
att parterna inom samverkan bygger egen kompetens. Att etablera en central 
organisation kräver ett långsiktigt samverkansavtal. 
 
Kostnadsfördelningen för central organisation fördelas mellan avtalets parter utifrån lika 
andelar med undantag för kommunalförbunden där 30 % av en andel fördelas utifrån 
antalet samverkande parter. Detta mot bakgrund av att kommunalförbundens 
arkivverksamhet har en betydande mindre omfattning än kommunernas. Det innebär att 
för en kommun blir kostnaderna för central organisation totalt ungefär 250 tkr per år. 
För ett kommunalförbund blir kostnaderna ungefär 75 tkr per år. 
 
Arbetet med upphandling och kravställning inför ett nytt avtal om e-arkivsystem pågår.  
Vänersborgs kommun ansvarar för genomförandet av upphandlingen enligt fullmakt 
från parterna. Trollhättans stad har erbjudit sig att vara värd för den centrala 
organisationen och kommundirektörerna har under hösten 2023 enats om detta. Även 
IT-drift och lagring kommer att utföras av Trollhättans Stad.  
 
Kommunledningskontoret föreslår kommunstyrelsen besluta att Uddevalla kommun 
beslutar ingå avtalet och utser kommundirektör Malin Krantz att underteckna avtalet för 
kommunens räkning. 



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-04-29. 
Förslag till samverkansavtal för e-arkiv Väst daterat 2024-04-26. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att ingå samverkansavtal för e-arkiv Väst enligt det förslag som kommit in till 
Uddevalla kommun, daterat 2024-04-26,  
 
att utse kommundirektör Malin Krantz att underteckna samverkansavtalet. 
   
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 173 Dnr KS/2024:190 

Antagande av samverkansavtal om naturbruksutbildning 
2025-2028 mellan Västra Götalandsregionen och Uddevalla 
kommun 
Sammanfattning 
Direktionen för Fyrbodals kommunalförbund har 29 februari 2024 fattat beslut om att 
rekommendera kommunerna att fatta beslut om att underteckna samverkansavtal för 
naturbruksutbildningar. 
 
Samtliga kommunalförbund i Västra Götaland är ombedda att samordna kommunernas 
beslutsprocess. Kommunerna i Fyrbodal behöver fatta beslut senast den 15 juni för att 
säkerställa att ett giltigt avtal finns innan information om kommande antagningsår tas 
fram och delges sökande till gymnasiet. 
 
En politisk arbetsgrupp har genomfört 6 möten för att i tidig dialog pröva nya 
avtalsförslag. Dialogen mellan politikerna har resulterat i ett nytt avtalsförslag för 
perioden 2025 - 2028. En central del av detta utgörs av en utredning om en ny 
samverkansmodell som skall genomföras skyndsamt. 
 
Ärendet har remissbehandlats av barn- och utbildningsnämnden som tillstyrker att 
Uddevalla kommun ställer sig bakom samverkansavtalet. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-05-03. 
Barn- och utbildningsnämndens protokoll 2024-04-17 § 89. 
Barn- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2024-04-02. 
Förslag till samverkansavtal om naturbruksutbildning 2025-2028. 
Protokoll från Fyrbodals kommunalförbund, direktionen, 2024-02-29 § 3.  
Tjänsteskrivelse från Fyrbodals kommunalförbund om naturbruksavtal 2025-2028 
Skrivelse från Fyrbodals kommunalförbund med fördjupad information om 
naturbruksavtalet 2025-2028. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att ingå avtal med Västra Götalandsregionen om naturbruksutbildning 2025-2028 enligt 
inkommet förslag.   
    
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 174 Dnr KS/2024:314 

Samverkansavtal för delregional vårdsamverkan Fyrbodal 
Sammanfattning 
Förslag till samverkansavtal för delregional vårdsamverkan Fyrbodal har inkommit via 
Fyrbodals kommunalförbund.  
 
Av beslutsunderlagen framgår att kommuner och regioner, enligt gällande lagstiftning 
och utifrån styrande dokument, har ett samverkansansvar. Delregional vårdsamverkan 
Fyrbodal har sedan år 2000 arbetat enligt ett samverkansavtal mellan Västra 
Götalandsregionen och Fyrbodals kommuner samt Lilla Edet.  
 
Inför sommaren 2023 sades avtalet upp för omförhandling. Ett nytt avtal har framtagits 
där den nya organisationen och dess arbetssätt avser skapa en mer tillgänglig och 
stödjande organisation och där arbetet med samverkansfrågor sker systematiskt och 
effektivt. Framtagande av förslag till nytt samverkansavtal har skett genom delaktighet 
från kommunerna i form av socialchefs- och utbildningschefsrepresentanter samt 
tjänsteperson från Fyrbodals kommunalförbund. Styrgruppen för delregional 
vårdsamverkan Fyrbodal har ställt sig bakom förslaget.  
 
Fyrbodals kommunalförbund bedömer att det nya avtalet för delregional vårdsamverkan 
Fyrbodal inklusive organisering, arbetssätt och finansiering kommer stödja parternas 
omställning mot en god och nära vård och bidra till att utveckla samverkanskulturen och 
öka tilliten mellan huvudmännen.  
 
Under 2023 antog kommunstyrelsen Inriktningsdokument för Vårdsamverkan Fyrbodal. 
Inriktningsdokumentet hade innan dess varit på remiss i barn- och utbildningsnämnden 
och socialnämnden som båda tillstyrkte dokumentet. Kommunledningskontoret har 
tillfrågat förvaltningsledningarna för socialtjänsten, respektive barn- och 
utbildningsförvaltningen som meddelat att dessa inte har några synpunkter på nu 
föreliggande avtalsförslag.  
 
Samverkansplan till avtalet finns i ärendet för kännedom. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-05-03. 
Förslag till samverkansavtal för delregional vårdsamverkan Fyrbodal. 
Samverkansplan Vårdsamverkan Fyrbodal 2024-2025.  
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att ingå samverkansavtal för delregional vårdsamverkan Fyrbodal enligt inkommet 
förslag,  
 
att uppdra åt kommundirektör Malin Krantz att underteckna avtalet. 
   
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 175 Dnr KS/2024:144 

Förfrågan från Samordningsförbundet Väst om ägande av 
förbundsfinansierade insatsen Samverkansteam 
Sammanfattning 
Samordningsförbundet Väst har inkommit till Uddevalla kommun med en förfrågan om 
att ta över ägandeskapet av befintliga individinsatser inom samordningsförbundet.  
 
Samordningsförbundet Väst har 12 medlemmar som tillsammans utgör fyra parter: 
Arbetsförmedlingen, Försäkringskassan, kommun som består av kommunerna 
Färgelanda, Lysekil, Mellerud, Munkedal, Orust, Sotenäs, Strömstad, Tanum och 
Uddevalla och Västra Götalandsregionen. Samordningsförbundets ändamål är att inom 
kommunernas geografiska område bedriva finansiell samordning enligt Finsamlagen 
(lag 2003:1210). Förbundets syfte enligt lagstiftningen är att komplettera ordinarie 
verksamhet eller finansiera insatser där ordinarie verksamhet inte räcker till inom 
området samordnad arbetslivsinriktad rehabilitering. 
 
Förbundet bedömer utifrån lagstiftningen att en anpassning behöver göras på så sätt att 
någon av kommunerna behöver äga de insatser som görs inom ramen för samarbetet, 
istället för att, som i nuläget, förbundet är huvudman. Förbundet föreslår att Uddevalla 
kommun, i egenskap av största kommun ska stå för ägandeskapet. Finansiering ska 
fortsatt ske via förbundet.  
 
Kommunledningskontoret bedömer att innan Uddevalla kommun kan besluta att åta sig 
uppdraget bör frågan utredas vidare, särskilt frågan huruvida en kommun kan ansvara 
för insatser för individer folkbokförda i en annan kommun och hur och med vilken/vilka 
parter detta ska regleras i avtal.  
 
Arbetsmarknads- och integrationsutskottet beredde ärendet 2024-04-03. Majoritetens 
ledamöter i kommunstyrelsens presidium önskar dock ett förtydligat ställningstagande 
varför förslag till beslut nu justeras något.  

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-05-07. 
Arbetsmarknads- och integrationsutskottets protokoll 2024-04-03 § 14. 
Förfrågan gällande ägande av individinsats inom Samordningsförbundet Väst. 
Förslag till förbundsordning för Samordningsförbundet Väst. 
Samordningsförbundets styrelseprotokoll nr 2, 2024-01-19. 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att Uddevalla kommun är positiv till att ta över ägandeskapet för insatser som nu utförs 
av Samordningsförbundet Väst förutsatt att formerna för övertagandet klargörs i en 
utredning.  
   
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 176 Dnr KS/2024:287 

Särskilt anslag för elitsponsring säsong 2024/2025 och 
2025/2026 till Uddevalla Futsal 
Sammanfattning 
Ansökan ska behandlas som elitsponsring efter riktlinjerna för sponsring där kravet för 
att erhålla stöd är ”Elitsponsring riktar sig till idrottsföreningar med säte i Uddevalla 
tillhörande följande riksidrottsförbund och med plats i nedan angivna nivåer: Svenska 
fotbollsförbundet, högsta och näst högsta serien nationellt, herr och dam…”. Uddevalla 
Futsal spelar i den högsta ligan i Sverige och tillhör Svenska fotbollsförbundet. Genom 
att utveckla och visa Uddevalla i TV-sändningarna på ett tydligt sätt, tillsammans med 
den publicitet och exponering som beskrivs under ”ärendebeskrivning”, så värderas den 
reklam som Uddevalla får till 200 tkr. Avtalet skrivs över 2 år för säsongerna 2024/2025 
och 2025/2026 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-04-26. 
Avtal med Uddevalla Futsal. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att godkänna elitsponsringsavtal med föreningen Uddevalla Futsal för säsongerna 
2024/2025 och 2025/2026 och tilldela dem elitsponsring med 200 tkr per säsong, 
 
att finansiering sker genom kommunstyrelsens anslag för sponsring. 
   
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 177 Dnr KS/2024:326 

Stöd för genomförande av Passionsspelen 2024 
Sammanfattning 
Under påsken 2024 genomförde Svenska Kyrkan tillsammans med ett antal andra 
samfund de så kallade passionsspelen. Arrangemanget har en lång tradition i Uddevalla 
och lockar ett stort antal personer till Uddevalla centrum. 2024 var första året efter 
pandemin som spelen genomfördes.  
 
Vid årets passionsspel beräknas antalet åskådare till omkring 1800 personer. De totala 
kostnaderna uppgick till drygt 218 000 kr. Av dessa söker arrangören ett stöd av 
kommunen på 102 569 kr.  
 
Kommunen har under åren innan pandemin lämnat stöd för genomförandet i form av 
arbetsmarknadsinsatser. Detta var inte möjligt 2024 och istället har arrangören 
inkommit med förfrågan om kontantstöd för inköp av de tjänster som kommunen 
tidigare utförde. Passionsspelet bedöms som ett viktigt arrangemang för Uddevalla 
centrum som lockar besökare både bland kommuninvånare och tillresta. Ansökan 
föreslås därför ges bifall.  

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-05-10. 
Sammanställning av kostnader för passionsspelet 2024. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att lämna stöd till passionsspelet 2024 med 102 569 kronor, 
 
att finansiering ska ske via kommunstyrelsens övriga verksamhet. 
   
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 178 Dnr KS/2024:2 

Redovisning av delegationsbeslut 2024 
Sammanfattning 
I förteckningarna redovisas de delegationsbeslut som har fattats åt kommunstyrelsen 
vägnar under perioden 2024-04-16 – 2024-05-20. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-05-21. 
Förteckning över delegationsbeslut, kommunstyrelsen 2024-04-16 – 2024-05-20. 
Delegationsbeslut KS Miljö  2024-04-16  -  2024-05-20. 
Delegationsbeslut KS Bygg 2024-04-16  -  2024-05-20. 
Delegationsbeslut KS MEX 2024-04-16  -  2024-05-20. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att godkänna redovisningen av delegationsbeslut. 
  
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 179 Dnr KS/2024:3, KS/2024:279, 
KS/2024:316, KS/2024:9, KS/2024:192 

Anmälningsärenden till kommunstyrelsen 2024 
Anmälningsärenden till kommunstyrelsen 2024-05-29 
 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att lägga anmälningsärenden i förteckning daterad 2024-05-22 till handlingarna. 
  
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 180 Dnr KS/2024:4 

Information från kommunstyrelsens ordförande samt från 
Fyrbodal 2024 
Sammanfattning 
Information från kommunstyrelsen ordförande Martin Pettersson (SD): 

- Är i mål med bredningen för sammanslagning av räddningstjänstförbunden som 
nu kommer upp för beslut i respektive kommun. 

- Vårens uppsiktsmöten med nämnderna pågår under veckan. 

- Företagsklimatsdag i Ljungskile har ägt rum. 

- Sverigedemokraternas partisekreterare har besökt kommunen samt Moderaternas 
bostadspolitiska talesperson. 

- Upphandlingsevent har genomförts med företagare. 

- Landsbyggsrådet har sammanträtt och summerat de dialogmöten som varit under 
våren. 

- Fyrbodal – rapport från senaste möte 2024-05-02 i Färgelanda. 

 
Information från Henrik Sundström (M) och Ingemar Samuelsson (S), 
kommunstyrelsen förste och andre vice ordförande:  

- Bolagsstämma i det kommunägda flygplatsbolaget har ägt rum. De har börjat 
lagra och sälja bio-bränsle vilket har bundit kapital därför kan det finns behov av 
framtida ägartillskott för att få balans i kassaflödet. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att notera informationen.  
  
 
 
  



 
  Protokoll 

Kommunstyrelsen 
2024-05-29 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 181 Dnr KS/2024:59 

Information från kommundirektören samt 
stadsutvecklingsprojekten 2024 
Sammanfattning 
Kommundirektör Malin Krantz informerar kommunstyrelsen utifrån punkterna nedan: 

- Befolkningsutveckling 

- Ekonomiskt bistånd  

- Konkurser 

- Arbetslöshet 

- Rapporter till kommunstyrelsen 

 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att notera informationen. 
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Elektroniska underskrifter 

Det här dokumentet har skrivits under elektroniskt av en eller flera personer 

Alla elektroniska underskrifter listas i signaturpanelen. De tio första underskrifterna listas även på den här sidan. 

Detta dokument med sina elektroniska underskrifter gäller som självständig handling och uppfyller krav på avancerade 

elektroniska underskrifter enligt eIDAS. 

Varje underskrift kan valideras med en PDF-läsare med stöd för signaturvalidering eller med SignPorts valideringstjänst. 

Andra valideringstjänster kan användas förutsatt att dessa uppfyller de tekniska kraven enligt internationella standarder. 

Om dokumentet skrivs ut på papper, eller om dokumentet ’skrivs ut’ till ett nytt PDF-dokument, följer de elektroniska 

underskrifterna inte med. Endast det elektroniskt underskrivna originaldokumentet går att validera. 


	Förändring av föredragslistan
	Sammanfattning
	Beslut

	Information om Delårsrapport april 2024
	Sammanfattning
	Beslut

	Information om Bildandet av Räddningstjänsten Fyrbodal
	Sammanfattning
	Beslut

	Information om Redovisning av kommunstyrelsens uppdrag om överföring av besöksnäringsresurser till ett bolag, utträde ur destination Uddevalla, bolagsstruktur m.m.
	Sammanfattning
	Beslut

	Medborgarförslag om att införa aktivt porrprevention för barn på platser där barn vistas som kommunen är huvudman för
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Medborgarförslag från Katarina Karlsson om att få använda friskvårdsbidrag till arbetsskor
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut
	Protokollsanteckning

	Motion från Stefan Skoglund (S) om att införa en anställningsgaranti för de som genomgått vård och omsorgsutbildning i Uddevalla med godkända betyg
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Yrkanden
	Propositionsordningar
	Beslut
	Reservation

	Motion från Maria Johansson (L) och Carl-Gustav Gustafsson (L) om föreningsmaraton
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Yrkanden
	Propositionsordningar
	Beslut

	Flerårsplan 2025-2027 med budget 2025 samt förvärv av fastigheten Skredsviks-Anneröd 1:4
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Yrkanden
	Ajournering
	Propositionsordningar
	Beslut
	Reservation/Protokollsanteckning

	Måltidspolicy för Uddevalla kommun för antagande
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Yrkanden
	Propositionsordningar
	Beslut
	Reservation

	Revidering av bilaga 2 fasta arvoden beloppsbilaga i riktlinjer för ekonomisk ersättning till förtroendevalda, rättelse av arvodering som strider mot kommunallagen
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Redovisning av kommunstyrelsens uppdrag om förutsättningar för bildande av fastighetsutvecklingsbolag samt antagande av bolagsordning och ägardirektiv för Uddevalla Exploatering AB, UXAB
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Yrkanden
	Propositionsordningar
	Beslut
	Reservation/Protokollsanteckning

	Fördjupat beslutsunderlag i syfte att möjliggöra inrättandet av ny nämnd med egen förvaltning för verksamhetsområdena gymnasieskola, vuxenutbildning, arbetsmarknad, etableringsinsatser och försörjningsstöd
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Yrkanden
	Propositionsordningar
	Beslut
	Reservation/Protokollsanteckning

	Begäran från samhällsbyggnadsnämnden om igångsättningsbeslut för investeringar på Fröland till följd av hamnens flytt, svar på återremiss
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Yrkanden
	Propositionsordningar
	Beslut
	Reservation

	Hemställan från socialnämnden om igångsättningsbeslut för investering av två boenden på Äsperöd
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Yrkanden
	Propositionsordningar
	Beslut

	Bildandet av Räddningstjänsten Fyrbodal
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Revidering av förbundsordning för Samordningsförbundet Väst
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Årsredovisning med revisionsberättelse 2023 för bostadsstiftelsen Uddevallahem, samt dotterbolagen Uddevallahem Bastionen AB, Uddevallahem Sundberg AB och Uddevallahem Holding AB samt årsredovisning med revisionsberättelse för bostadsstiftelsen Ljungs...
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut
	Jäv

	Årsredovisning med tillhörande verksamhetsberättelse för 2023 från Samordningsförbundet Väst
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut
	Jäv

	Årsredovisning 2023 för Tolkförmedling Väst inklusive revisionsberättelse, förbundsordning och internkontrollrapport
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Fyrbodal kommunalförbunds årsredovisning för 2023
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut
	Jäv

	Förslag på nytt vägnamn, Hasselsnoksvägen samt ändring av sträckning Brunegårdsvägen
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Yrkanden
	Propositionsordningar
	Beslut

	Förslag på nytt vägnamn, Borgåsvägen
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Delårsrapport april 2024, Uddevalla kommun
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Tolkning av samarbetsavtal Uddevalla Vatten AB
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Taxor och avgifter vid arbete i allmän platsmark i Uddevalla kommun
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Bestämmelser för arbete i allmän platsmark i Uddevalla kommun
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Delårsrapport april 2024, kommunstyrelsen
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Redovisning av kommunstyrelsens uppdrag om överföring av besöksnäringsresurser till ett bolag, utträde ur destination Uddevalla, bolagsstruktur m.m.
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Yrkanden
	Propositionsordningar
	Omröstningsresultat
	Beslut
	Reservation/Protokollsanteckning

	Handlingsplan för att återföra Uddevalla kommuns nivå för försörjningsstöd till under rikets snitt
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Yrkanden
	Propositionsordningar
	Beslut
	Reservation/protokollsanteckning

	Upphävande av bestämmelser för uthyrning av skiensalen och Rådhussalen i rådhuset
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Yrkanden
	Propositionsordningar
	Beslut
	Reservation

	Igångsättningsbeslut för reinvestering av IT-avdelningens datacenterlösning
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Samråd Vattentjänstplan
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Granskning om ny detaljplan för Silentz 1 uppförande av höghus, kompletta handlingar finns hos samhällsbyggnad PLAN.2020.4705
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Samverkansavtal e-arkiv Väst
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Antagande av samverkansavtal om naturbruksutbildning 2025-2028 mellan Västra Götalandsregionen och Uddevalla kommun
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Samverkansavtal för delregional vårdsamverkan Fyrbodal
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Förfrågan från Samordningsförbundet Väst om ägande av förbundsfinansierade insatsen Samverkansteam
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Särskilt anslag för elitsponsring säsong 2024/2025 och 2025/2026 till Uddevalla Futsal
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Stöd för genomförande av Passionsspelen 2024
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Redovisning av delegationsbeslut 2024
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Beslut

	Anmälningsärenden till kommunstyrelsen 2024
	Anmälningsärenden till kommunstyrelsen 2024-05-29
	Beslut

	Information från kommunstyrelsens ordförande samt från Fyrbodal 2024
	Sammanfattning
	Beslut

	Information från kommundirektören samt stadsutvecklingsprojekten 2024
	Sammanfattning
	Beslut


		2024-05-31T07:44:27+0000


		2024-05-31T07:45:46+0000


		2024-05-31T08:15:11+0000


		2024-05-31T08:19:06+0000




